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UGODNO
DELILNIKI NA RADIATORJIH

•  Zamenjava starih 
delilnikov

•  Daljinsko  
odčitavanje

•  Letni ali mesečni  
obračun porabe  
ogrevanja/vode

•  Vgradnja  
vodomerov in  
kalorimetrov

T: 040 816 519, E: info@iker.si
Iker, d. o. o., Šmartinska c. 106, Ljubljana
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ZANIMIVOSTI

Rešili mlado življenje
Kamniški policistki Barbara 
Oblak in Mirjam Vidovič ter 
prostovoljna gasilca Aljaž 
Romšak in Dušan Mali so 
prejeli medalje policije za 
požrtvovalnost in hrabrost.
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OBČINSKE NOVICE

Skok v prenovljeni 
bazen
Kamniški bazen Pod skalco 
je plavalce letos pričakal z 
obnovljeno bazensko školj-
ko, novosti pa je za letošnjo 
plavalno sezono, ki so jo 
odprli v petek, 8. junija, še 
nekaj.
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AKTUALNO

Previdno na planinskih 
poteh
Poletna planinska sezona se 
je začela, a na določenih pre-
delih še vedno lahko naleti-
mo na zbit in pomrznjen 
sneg, ki ga lahko prečimo 
samo s primerno opremo – 
cepinom, derezami in pri-
merno obutvijo.
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MLADI

Dotikalnice mladih 
pesnikov
Dijaki Gimnazije in srednje 
šole Rudolfa Maistra so iz-
dali drugo pesniško zbirko. 
Po Mimobežnicah so izšle 
še Dotikalnice.
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Kamnik – Zaradi sanacije pobočja Starega gradu bodo po-
leti na obvoznici občasne, popolne zapore za promet, in 
sicer junija in septembra ob sobotah in nedeljah med 6. in 
7. uro ter 13. in 14. uro, julija in avgusta pa vsak dan od 5. 
do 6. ure, od 9. do 10. ure, od 12. do 13. ure in od 18.30 do 
19.30. Obvozi so urejeni le za osebna vozila. J. P. 

Poletne zapore na kamniški obvoznici

Jasna Paladin

Kamnik – Od srede, 13. juni-
ja, do nedelje, 17. junija, so 
se profesionalni kolesarji 
merili na Dirki po Sloveniji, 
katere pomemben del je bil 
letos (znova) tudi Kamnik.

V središču mesta okoli 
dva tisoč navijačev
Četrta, t. i. kraljevska etapa, 
ki so jo v soboto kolesarji za-
čeli v Ljubljani, popeljala pa 
jih je mimo Medvod, Škofje 
Loke, Kranja, prelaza Jezer-
sko, Pavličevega sedla, Pod-
volovljeka in mimo Kranj-
skega Raka, Črne in Stranj 
vse do Kamnika, je imela cilj 
namreč na Glavnem trgu, 
tam pa je kolesarje pričakala 
glasna, okoli dvatisočglava 
množica navijačev. Navija-
ških rekvizitov, ki so jih 
mednje razdelili sponzorji 
in Zavod za turizem, šport 

in kulturo Kamnik, je bilo 
premalo za vse, ki so želeli v 
cilju pozdraviti najboljše. 
Množica navijačev se je 
zbrala tudi na Kranjskem 
Raku, glasna pa je bila nji-
hova spodbuda tudi drugod 
ob trasi. Ni čudno torej, da 
se jim je zmagovalec etape 
in na koncu tudi Dirke po 
Sloveniji, Primož Roglič v 
cilju zahvalil: »Najboljši 
ste!« Prednost Rogliča je 
bila verjetno tudi v dobrem 
poznavanju trase, ki v veliki 
meri poteka tako kot Mara-
ton Alpe; tu je namreč slavil 
leta 2012 in prav na tisti tek-
mi se je pravzaprav začela 
njegova kolesarska kariera.
Dirko so navijači lahko spre-
mljali tudi na velikem zaslo-
nu na Glavnem trgu in tako 
glasno pozdravili vožnjo Pri-
moža Rogliča, ki je vodstvo 
prevzel tik pod Kranjskim 
Rakom ter nato brez težav kot 

vodilni pripeljal do Kamnika, 
kjer ga je pot vodila od kroži-
šča na Fužinah po Cankarjevi 
cesti, obvoznici ter Šutni do 
Glavnega trga. Navdušenje 
navijačev je bilo še toliko več-
je, saj je drugo mesto v cilj-
nem sprintu osvojil še en Slo-
venec, in sicer Matej Moho-
rič, Kamničani pa so z glasno 
podporo bodrili tudi svoja 
soobčana Luko Mezgeca in 
Roka Korošca ter Tadeja Po-
gačarja iz Komende.

Odlična promocija za 
Kamnik
Po koncu tekmovanja so naj-
boljšim podelili priznanja, 
podžupan Igor Žavbi je zma-
govalcu Primožu Rogliču po-
daril kamniško majoliko, ki 
jo je izdelala Irena Radej. 
»Vesel sem, da so se najbolj-
ši kolesarji ustavili tudi v na-
šem mestu. Kamnik je na-
mreč športno in kolesarsko 

mesto, kar dokazujejo števil-
ne kolesarske in druge špor-
tne prireditve kot tudi uspehi 
kolesarskih in drugih špor-
tnih klubov ter kamniških 
kolesarjev in drugih športni-
kov. Takšna tekma, kot se je 
odvijala danes, pa temu daje 
še dodatno potrditev,« je po-
udaril Žavbi.
Največja kolesarska dirka v 
Sloveniji je sicer v Kamnik 
privabila večje število ljudi in 
tudi nekaj izvirnih navijačev. 
Posebej je izstopala skupina 
iz KD Priden možic, ki je ob 
vstopu v mesto kolesarje 
pozdravila s posebno instala-
cijo, poimenovano Industrij-
sko gledališče Katzenberg. V 
televizijskem prenosu, ki so 
ga spremljali v številnih dr-
žavah sveta, pa je bilo moč 
videti tudi štiri kamniške 
znamenitosti: Veliko plani-
no, Arboretum Volčji Potok, 
Terme Snovik in Mali grad.

Kolesarski praznik 
sredi Kamnika
Kamnik je minulo soboto gostil zaključek kraljevske etape Dirke po Sloveniji. Navijači so v središču 
mesta in drugje ob trasi pripravili fantastično vzdušje, ki se jim je bogato poplačalo – v cilju so se 
namreč veselili dvojne slovenske zmage.

Kamničani so v cilju četrte etape Dirke po Sloveniji pripravili odlično navijaško vzdušje in takole pričakali zmago 
slovenskega junaka Primoža Rogliča. / Foto: Primož Pičulin
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Spoštovane občanke  
in občani občine Kamnik,
dovolite mi, da vas še 
zadnjič nagovorim 
kot vaš župan. Najprej 
naj se vam iskreno 
zahvalim za glasove, 
ki ste jih na parla-
mentarnih volitvah 
namenili naši stranki. 
Hvala tudi vsem, ki ga 
niste, a ste vseeno šli 
na volitve in s tem po-
kazali, da vam ni vse-
eno. Z današnjim 
dnem mi bo prenehal mandat na funkciji, ki sem jo op-
ravljal po svojih najboljših močeh. Bili so lepi in tudi težki 
dnevi, saj v občini, kot je naša, težav nikoli ne zmanjka. Ko 
sem pred skoraj osmimi leti pri 32. letih prevzel krmilo ob-
čine, seveda nisem vedel, kaj me čaka. In to mi je omogoči-
lo, da sem vztrajal, čeprav sem vmes velikokrat pomislil, 
kako bi bilo enostavno pustiti vse skupaj in oditi ter svo-
bodno zadihati. A odgovornost in prepričanje, da ni vse 
brezupno, da se s trdno voljo da marsikaj spremeniti, sta mi 
vsak dan dajala novih moči. Veliko poguma in upanja ste 
mi vlivali prav občanke in občani ob naših rednih srečanjih 
ali kadar smo se srečali na cesti, ko ste mi rekli: »Kar tako 
naprej, saj bo!« In res je bilo. Kljub omejenim finančnim 
sredstvom smo uspeli skupaj z ekipo na občini veliko po-
storiti, nekatere stvari so vidne bolj, druge manj, a vsaka je 
pomembna za občino. Tudi kritikom gre pohvala, saj so me 
uspeli utrditi, da sem manj dovzeten za takšne in drugačne 
napade ter velikokrat izmišljene zgodbe. Najbolj sem po-
nosen na to, da lahko vsakemu izmed vas pogledam v oči, 
če se bomo srečali na cesti.

Prihaja novo obdobje, tako zame kot za Občino Kamnik, ki 
ne bo ostala v prostem teku. Do jesenskih volitev jo bo vodil 
podžupan Igor Žavbi, ki bo imel polna pooblastila do izte-
ka mandata. Hvala vam, drage občanke, dragi občani, da 
ste mi dali priložnost voditi našo lepo občino. Brez te izku-
šnje bi bil prikrajšan za mnoge vaše težke zgodbe, stiske, 
razočaranja, a tudi uspehe, veselje, solidarnost in sodelo-
vanje. Upam, da sem uspel izpolniti vsaj del vaših pričako-
vanj in vas nisem prevečkrat razočaral. Človek pač nikoli ne 
more vsem ustreči in biti po meri vseh. Vsem, ki ste kaj dob-
rega storili za občino Kamnik, se iskreno zahvaljujem. Zah-
valjujem se tudi ekipi na Občini Kamnik, kajti brez ekipe ne 
more nihče ničesar storiti. Mnogo ur je bilo, ki niso bile nik-
jer zapisane in plačane. Zapostavljene družine, preskočena 
nedeljska kosila, skrb za skupnost, šele nato zase … »Na-
grada« je bila velikokrat kritika v medijih, a tako pač je. 
Očitno tako mora biti, da se človek preveč ne prevzame.

Spoštovane občanke in občani, vsakemu izmed vas želim 
lepo in mirno poletje. Preživite ga tako, da si boste nabrali 
novih moči za prihodnje izzive. Šolarjem želim počitnice, 
polne doživetij, vsem pa čestitam ob največjem prazniku 
naše Republike Slovenije dnevu državnosti.

Srečno, občina Kamnik!

Vaš župan Marjan Šarec
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Jasna Paladin

Kamnik – Seja v sredo, 6. ju-
nija, je bila zadnja, ki ji je 
predsedoval župan Marjan 
Šarec, in ena zadnjih sej 
svetnikov v tem mandatu.

Zadovoljni z delom javnih 
zavodov
Svetniki so se med drugim 
seznanili z letnimi poročili 
javnih zavodov za lansko 
leto, in sicer tistih, ki jih fi-
nancira ali sofinancira Obči-
na Kamnik (šole, knjižnica, 
muzej) ter Javnega zavoda 
Mestne lekarne in Zdra-
vstvenega doma dr. Julija 
Polca Kamnik, čeprav nima-
ta prihodkov iz naslova pro-
računskih sredstev Občine 
Kamnik, in jih brez razpra-
ve potrdili. 
Sprejeli so tudi sklep o raz-
poreditvi presežka prihod-
kov nad odhodki vzgojno-
-izobraževalnih zavodov, 
katerih ustanoviteljica je 
Občina Kamnik, ki jih bodo 
šole večinoma namenile za 
nujnejša vzdrževalna dela 
in investicije.

Na Veliki planini vse več 
obiskovalcev
Direktor družbe Velika pla-
nina Leon Keder je svetni-
kom predstavil letno poroči-
lo družbe za leto 2017 in pri 
tem poudaril: »Družba Veli-
ka planina je lani dosegla 
1.345.008 evrov poslovnih 
prihodkov, kar pomeni 
32-odstotno rast glede na 
leto 2016. Poslovni odhodki 
so znašali 1.110.689 evrov, 
kar pomeni le 13-odstotno 
rast. Razlika med rastjo pri-

hodkov in odhodkov se od-
raža v uspešnem poslovanju 
v letu 2017, saj je družba 
ustvarila dobiček iz rednega 
poslovanja brez amortizaci-
je v višini 393.145 evrov. Ce-
lotni dobiček iz poslovanja v 
letu 2017 znaša 234.319 
evrov (v letu 2016 37.917 
evrov). V letih 2016 in 2017 
podjetje ustvarja dobiček iz 
rednega poslovanja in čisti 

dobiček, česar v obdobju 
dvajsetih let pred letom 
2016, za katero so podatki 
na voljo, še ni doseglo. Druž-
ba je povečala število prepe-
ljanih potnikov na nihalki, 
ki je v letu v letu 2017 znaša-
lo 66.200 potnikov, kar je 
rekorden rezultat v zadnjih 
22 letih, odkar elektronsko 
beležimo podatke.« 
Za uspešno poslovanje se je 
zahvalil tako občinski upravi 
kot zaposlenim.

Občina bo uredila 
parkirišče na Rakovih 
ravneh
Vse več obiskovalcev pa na 
območju Velike planine 
povzroča tudi težave v pro-
metu in na občini so se te-
žav lotili reševati na več 
področjih. 

Veliko planino ob poletnih 
koncih tedna obišče tudi po 
pet tisoč obiskovalcev na 
dan, zaradi česar so preobre-
menjeni tako nihalka kot 
dostopna cesta in vsa parki-
rišča. Občina bo zato cesto 
do Rakovih ravni asfaltirala 
in tam uredila parkirišča, ki 
bodo plačljiva.
Svetniki so tako podprli od-
kup približno tri tisoč kva-

dratnih metrov velikega zem-
ljišča na Rakovih ravneh, ki 
je v lasti fizične osebe. Gre za 
zemljišče pri kamnolomu, ki 
sicer leži v sosednji občini 
Luče, lastnik pa je parkiranje 
tam v preteklosti že prepove-
dal. Občina Kamnik je parki-
ranje zato tu do sedaj posku-
šala zagotavljati s sklepanjem 
kratkoročnih najemnih po-
godb, vendar takšna rešitev 
dolgoročno ni sprejemljiva 
in onemogoča večja vlaganja 
v infrastrukturo. 
Kot je pojasnila direktorica 
občinske uprave Maja 
Sušnik, pogajanja z lastni-
kom niso bila preprosta,   
zemljišče pa bodo odkupili 
po dvajset evrov na kvadra-
tni meter. Končna cena še ni 
znana, saj je treba pred skle-
nitvijo prodajne pogodbe 
opraviti odmero parkirišča. 
Ko bo v lasti občine, ga bodo 
infrastrukturno opremili in 
uredili parkirišče za vsaj 120 
avtomobilov. Sedem parki-
rišč bodo uredili tudi ob ces-
ti od Kranjskega Raka do 
Mačkinega kota oz. do 
Doma na Kisovcu.
Kot so še pojasnili na občini, 
bodo za infrastrukturno ure-
ditev parkirišča na omenje-
nem zemljišču poskušali 
pridobiti evropska sredstva. 
V pripravi je namreč projekt 
za pridobitev kohezijskih 
sredstev,  namenjenih 
varstvu in obnovi biotske ra-
znovrstnosti na območju 
Kamniško-Savinjskih Alp.

Turistična taksa bo 
občutno višja
Svetniki so med drugim po-
trdili tudi rebalans proraču-
na za letošnje leto ter spre-

jeli nov Odlok o turistični 
in promocijski taksi v obči-
ni Kamnik, s katerim se ob-
čutno zvišuje turistična ta-
ksa v občini Kamnik, ki pa 
se ji po novem letu pridru-
žuje še dodatna promocij-
ska taksa. Turistična taksa 
bo namesto dosedanjih 1,27 
evra zdaj znašala dva evra 
za nočitev. Kot določa nova 
zakonodaja, je treba od turi-
stične takse v višini 25 od-
stotkov obračunati še pro-
mocijsko takso, ki bo znaša-
la pol evra. Turisti bodo 
tako na noč, preživeto v ob-
čini Kamnik, plačali tri 
evre. Na občini pričakujejo, 
da bodo na ta račun ob ena-
kem številu nočitev v prora-
čun prihodnje leto prejeli 
dodatnih 45 tisoč evrov.
V drugi obravnavi je bil 
sprejet odlok o odvajanju 
komunalne in padavinske 
odpadne vode v občini Ka-
mnik, ki so ga uskladili z 
zakonodajo, po skrajšanem 
postopku pa še odlok o 
spremembah in dopol-
nitvah odloka o pogojih, po-
stopkih in merilih za pode-
litev koncesije za opravlja-
nje gospodarske javne služ-
be odvajanje odpadnih in 
padavinskih voda.
Občinski svet se je seznanil 
tudi z delom strokovne ko-
misije za reševanje razvoj-
ne problematike Velike pla-
nine, ki se ukvarja pred-
vsem z usklajevanjem z 
vsemi deležniki na planini 
(obsežno gradivo o njiho-
vem delu je dostopno na 
občinski spletni strani)  ter 
sprejel dopolnitev načrta 
ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Ka-
mnik za leto 2018.

Petindvajseta redna seja Občinskega sveta Občine Kamnik

Svetniki znova tudi 
o Veliki planini
Občinski svetniki so na junijski seji med drugim sprejeli rebalans proračuna, potrdili povišanje 
turistične takse in pritrdili nakupu nekaterih zemljišč, ki ga načrtuje občina.

Občina bo odkupila in infrastrukturno opremila parkirišče na Rakovih ravneh ob cesti na 
Veliko planino. / Foto: Jasna Paladin

Vse več obiskovalcev na območju Velike planine 
povzroča tudi težave v prometu. Veliko planino 
ob poletnih koncih tedna obišče tudi po pet tisoč 
obiskovalcev na dan, zaradi česar so 
preobremenjeni tako nihalka kot dostopna cesta 
in vsa parkirišča. Občina bo zato cesto do 
Rakovih ravni asfaltirala in tam uredila 
parkirišča, ki bodo plačljiva.
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Vabilo župana Občine Kamnik Marjana Šarca  
na proslavo ob dnevu državnosti

Spoštovane občanke,  
spoštovani občani,
čestitam vam ob 27. obletnici razglasitve samostojne  
Republike Slovenije in vas vabim, da se dogodkov  
izpred 27 let in poti samostojne države skupaj spomnimo  
in obeležimo s proslavo ob dnevu državnosti, ki bo  
danes, v petek, 22. junija 2018, ob 20. uri na dvorišču 
Mekinjskega samostana v Kamniku. Ob Mestni godbi 
Kamnik bodo kulturni program obogatili kamniški  
umetniki. V primeru slabega vremena bo proslava  
v Domu kulture Kamnik.

Hkrati čestitam vsem učencem in dijakom za dosežen  
uspeh ob koncu šolskega leta 2017/2018. Da bi stremeli  
k temu, da zmorete vse, kar ste si zastavili, ter na poti  
življenja predano uresničevali sanje, želje, cilje in ambicije.

Vsem občankam in občanom pa želim čim bolj prijetne in 
kar se da sproščene poletne dni. 

Vaš župan Marjan Šarec
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Cenjene pacientke obveščam, da Zasebna ginekološka 
ordinacija Helene Istenič, Ljubljanska 21e v Kamniku s  
30. 6. 2018 preneha z obratovanjem na koncesijo.
Skladno s tretjim odstavkom 44i člena Zakona o zdravstveni  
dejavnosti (Ur.l.RS, št.23/05) po prenehanju koncesijske  
pogodbe IZROČIMO VSO ZDRAVSTVENO DOKUMENTACIJO- 
KARTOTEKE PACIENTK JAVNEMU ZDRAVSTVENEMU ZAVODU, to 
je ZDRAVSTVENI DOM KAMNIK.

Vsem pacientkam, ki so 24 let obiskovale zasebno ginekološko 
ordinacijo in mi izkazale zaupanje, se iskreno zahvaljujem in 
želim vse dobro.

Prosim, da obvestilo sprejmete z razumevanjem. V kolikor želite 
prenos kartotek drugam in se dogovorite, prosim sporočite  
v ambulanto vsak dan med 12. in 13. uro do 30. 6. 2018 na tel. 
01 839 46 77.

 Helena Istenič, dr.med.,
                  spec. ginekologije in porodništva

POLETNI OBRATOVALNI ČAS 
KNJIŽNICE FRANCETA BALANTIČA KAMNIK 

(od 1. 7. do 31. 8. 2018)

Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik:  
Ljubljanska 1, 1240 Kamnik

ponedeljek, torek, sreda: od 13.00 do 19.00 
četrtek, petek: od 9.00 do 15.00  

sobota: zaprto
Knjižnica Šmarca: Trg padlih borcev 2, 1241 Kamnik

ponedeljek, torek: od 14.00 do 19.00 
četrtek od 9.00 do 15.00 

sreda, petek in sobota: zaprto

Knjižnica Komenda:  
Glavarjeva ulica 37, 1218 Komenda
ponedeljek, torek: od 13.00 do 19.00 

petek: od 9.00 do 15.00 
sreda, četrtek in sobota: zaprto

Knjižnica Motnik: Motnik 8, 1221 Motnik
sreda: od 16.00 do 19.00 
petek: od 12.00 do 15.00 

ponedeljek, torek, četrtek in sobota: zaprto 

Potujoča knjižnica: ne vozi
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Kamnik – Finančni urad Ljubljana obvešča, da Finančna pi-
sarna Kamnik, ki deluje v občinski stavbi, tako kot lani od 1. 
julija do vključno 31. avgusta zaradi povečanih delovnih po-
treb na drugih področjih ustanove ne bo poslovala. Davčni 
zavezanci bodo v tem obdobju vse potrebne informacije v 
zvezi z izpolnjevanjem svojih davčnih obveznosti dobili na 
sedežu Finančnega urada Ljubljana. Lahko pa pisne vloge 
tudi poleti pustite v poštnem predalčniku Finančne pisarne 
Kamnik, ki ga bodo praznili enkrat tedensko. J. P.

Finančna pisarna bo poleti zaprta

Jasna Paladin

Kamnik – Občina je v letno 
kopališče Pod skalco v mi-
nulih letih vložila kar nekaj 
denarja, zato je kopališče ka-
kovostnejše in prijaznejše 
za obiskovalce.
Večje, skoraj 440 tisoč evrov 
vredne investicije so se na 
občinskem oddelku za druž-

bene dejavnosti lotili tudi 
letos. »Obnovili smo bazen-
sko školjko na velikem in 
malem bazenu, prenovili 
smo bazene za dezinfekcijo 
in tudi prhe, delno smo ob-
novili tudi ploščad ob baze-
nu, postavili smo nove star-
tne bloke in zamenjali neka-
tere strojne instalacije,« po-
jasnjujejo na občini, kjer so 

za naložbo plačali dobrih 
370 tisočakov, preostanek 
pa jim je dodelila Fundacija 
za šport.
Zavod za turizem, šport in 
kulturo Kamnik je do 8. ju-
nija prodajal tudi sezonske 
vstopnice po znižani ceni. 
»Do tega datuma je veljala 
posebna akcijska cena se-
zonskih vstopnic za odrasle, 

in sicer 25 evrov namesto 40 
evrov, kolikor je v redni pro-
daji. V tem času smo prodali 
več kot 450 sezonskih vsto-
pnic za različne starostne 
skupine. Skupno število 
prodanih vstopnic je sicer 
nekoliko nižje kot lansko 
leto, vendar je treba upošte-
vati, da akcijske cene veljajo 
samo za nakup sezonske 
vstopnice za odrasle. Za ot-
roke, študente, upokojence, 
invalide ter brezposelne, 
prijavljene na Zavodu za 
zaposlovanje, je cena se-
zonske vstopnice 25 evrov 
skozi celotno sezono. Zato 
dopuščamo možnost, da se 
bo kdo naknadno odločil za 
nakup. Sezonske vstopnice 
za odrasle pa bo po znižani 
ceni 25 evrov moč kupiti 
tudi po 29. juliju,« nam je 
povedal Samo Trtnik z Za-
voda za turizem, šport in 
kulturo Kamnik.
Bazen bo odprt do začetka 
septembra, med tednom od 
10. do 18. ure, ob sobotah in 
nedeljah pa do 20. ure.

Skok v prenovljeni bazen
Kamniški bazen Pod skalco je plavalce letos pričakal z obnovljeno bazensko školjko, novosti pa je za 
letošnjo plavalno sezono, ki so jo odprli v petek, 8. junija, še nekaj.

Prenovljeni kamniški bazen je svoja vrata odprl 8. junija. / Foto: Tina Dokl

Jasna Paladin

Kamnik – Svetnik Bogdan 
Pogačar (NSi) je občinski 
upravi zastavil svetniško 
vprašanje v zvezi z gradnjo 
optičnega omrežja v občini 
Kamnik.
»V minulih štirih letih je ob-
čina obnovila številne odse-
ke občinskih cest in komu-
nalno infrastrukturo, ki po-
teka pod njimi – vodovod, 
kanalizacijo ... Še posebno 
veliko del poteka v letoš-
njem letu. Številne ulice so 
po dolgem času dobile brez-
hibno novo asfaltno prevle-
ko, pod katero so vgrajeni 
sodobni in kakovostni ko-
munalni vodi. Ker občina v 
zadnjem času dosledno sle-
di načelu hkratnih investi-
cij, so k izgradnji komunal-
ne infrastrukture v javnem 
interesu povabljeni tudi gra-
ditelji oz. upravljavci elek-
troenergetske in telekomu-
nikacijske infrastrukture, ki 
hkrati z drugimi deli poso-
dobijo še infrastrukturo, ka-
tere investitorji in upravljav-
ci oz. operaterji so. Tako je v 
lanskem letu Telekom Slo-
venije začel izgradnjo oz. 
posodobitev optičnega 
omrežja na področju naše 
občine. Zanima me, v kate-
rih naseljih oz. njihovih de-
lih v občini Kamnik je že 
bilo zgrajeno optično 
omrežje in kdaj je predviden 

priklop prvih uporabnikov 
na novozgrajeno omrežje? 
Kakšni so načrti za izgra-
dnjo optičnega omrežja za v 
prihodnje? Ali bodo opera-
terji k izgradnji optičnega 
omrežja povabljeni tudi pri 
izgradnji druge faze kohe-
zijskih projektov v Tuhinj-
ski dolini? Kakšne načrte 
ima Občina Kamnik za pre-
dele, kjer interes operaterjev 
za izgradnjo optičnega 
omrežja ne bo zadosten?«
Odgovor sta pripravila Mi-
haela Brnot-Veternik, višja 
svetovalka za gospodarske 
dejavnosti in gospodarske 
javne službe, in mag. Matjaž 
Srša, pomočnik vodje oddel-
ka za gospodarske dejavno-
sti, gospodarske javne služ-
be in finance. »Telekom 

Slovenije je v letu 2017 zgra-
dil optično omrežje na ob-
močju Duplice (območje 
stanovanjskih blokov), 
Tunjic, Tunjiške Mlake ter 
Žal. Trenutno pa se gradi na 
območju Mekinj in Godiča. 
Prvi uporabniki so imeli 
možnost naročila storitev že 
v začetku leta 2017. Na 
osnovi že izdelanega projek-
ta Telekom Slovenije v letoš-
njem letu načrtuje izvedbo 
optičnega omrežja na obmo-
čju KS Kamniška Bistrica 
(Stranje, Stolnik, Stahovica, 
Zagorica, Županje Njive, 
Kregarjevo, Zakal, Bistriči-
ca, Okroglo, Klemenčevo). V 
izdelavi oz. usklajevanju pa 
je projekt izvedbe optike na 
območju južnega dela Dup-
lice in Šmarce. Operaterji so 

bili v skladu z Zakonom o 
elektronskih komunikacijah 
na portalu infrastrukturnih 
investicij AKOS obveščeni o 
izgradnji sekundarne kana-
lizacije v Tuhinjski dolini. 
Namero o izkazanem inte-
resu o sočasni gradnji je po-
dal Telekom Slovenije, s ka-
terim se že usklajuje soča-
sna izvedba optičnega 
omrežja. Občina Kamnik je 
vključena v projekt RuNe, 
pri katerem gre za gradnjo 
odprtega širokopasovnega 
optičnega omrežja na pode-
želju, kjer ni tržnega intere-
sa (t. i. območje belih lis). V 
mesecu maju je na Občini 
Kamnik potekal sestanek, 
na katerem so izvajalci 
predstavili potek projekta 
predstavnikom krajevnih 
skupnosti. V projekt RuNE 
(Rural Networks), ki bo fi-
nanciran s strani Evropske 
komisije, so vključeni pro-
jekti gradnje širokopasovnih 
omrežij v Sloveniji, Furlani-
ji Julijski Krajini (ITA) in v 
Primorsko-goranski župani-
ji (HR). Cilj projekta je iz-
gradnja FTTH (optika do 
doma) omrežja na podeže-
lju, kjer tovrstne infrastruk-
ture še ni in je ne namerava-
jo zgraditi drugi operaterji. 
V okviru projekta bo zgraje-
no odprto omrežje, upravlja-
vec omrežja pa bo omrežje 
ponujal vsem ponudnikom 
vsebin pod enakimi pogoji.«

Gradnja optičnega omrežja
Na osnovi že izdelanega projekta Telekom Slovenije v letošnjem letu načrtuje izvedbo optičnega 
omrežja na območju Krajevne skupnosti Kamniška Bistrica, v izdelavi oziroma usklajevanju pa je 
projekt izvedbe optike na območju južnega dela Duplice in Šmarce.

Telekom Slovenije optično omrežje letos gradi na območju 
Mekinj in Godiča. / Foto: Jasna Paladin
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V članku prejšnje izdaje 
Kamničanke se je pod tem 
naslovom brala vsebina, ki 
terja določene odgovore in 
pojasnila, saj je usmerjena k 
zavajanju javnosti, kakor 
tudi širjenju »fake news«, 
kar je v sodobnem času precej 
moderno, a družbeno nespre-
jemljivo.
Da se pravilno razume kredi-
bilnost Civilne iniciative Go-
dič (CI), se je treba osredoto-
čiti na opisane dogodke v zve-
zi z navedbo: »Pred približno 
mesecem dni je motorizirani 
obiskovalec Eco resorta zbil 
enega od otrok in vrag je od-
nesel šalo (policija ima o tem 
zapisnik)«. Tako izmišljen 
dogodek opisuje CI, Policija 
Kamnik pa izmišljenost do-
godka po moji poizvedbi potr-
di, saj kakršne koli nezgode 
nima v evidenci. Torej se 

ustvari lažna novica, da jav-
nost tako lažje razume delo-
vanje CI.
Poslabšanje bivalnih razmer 
zaradi pogostih prireditev je 
prav tako na trhlih tleh. Jav-
nosti precej znani veliki 
nasprotnik Slovenia Eco re-
sorta podaja zelo pogoste 
prijave na PP Kamnik, ki 
jih ta vselej obravnava, pou-
dariti pa vendarle gre, da v 
obdobju dveh let, odkar re-
sort deluje, PP Kamnik ni 
ugotovila nikakršne kršitve 
ali nepravilnosti. Ponav-
ljam, nikakršne! Verodostoj-
nost CI se tako približuje 
verodostojnosti posamezni-
ka, ki se zelo aktivno in tudi 
javno bori proti racam, na-
mišljenim goskam in delova-
nju Slovenia Eco resorta. 
Težko se je resno odzvati na 
tako pisanje CI, ki s svojim 
delovanjem mora zaobiti kra-
jevno skupnost, saj je ta resen 
organ v sestavi občine, ki se 
ne oklepa neresničnih novic. 
Prav tako sta resnost in način 
delovanja CI povsem nenava-
dna, saj bi človek vendarle 
pričakoval, da se z neko resno 
in predvsem resnično vsebino 
seznani »krivca« ter ga pozo-

ve k ukrepanju. Hkrati pa s 
svojo anonimnostjo poskrbijo 
za varnost pred morebitno 
odgovornostjo, ki naj bi vsled 
širjenja neresnic in blatenja 
sledila.
»Borim se za pošteno Sloveni-
jo«, je javna izjava glavnega 
akterja, ki pa jo težko razu-
mem v luči delovanja CI, gle-
de na to, da si je treba »pošte-
no« stvari izmisliti, potem se 
pa s takimi argumenti boriti 
za osebne materialne interese. 
Menim, da taka pot ni prava.
Prava pot je v povezovanju. 
Godič in Kamnik sta s Slove-
nia Eco resortom pridobila na 
več ravneh, predvsem pa na 
prepoznavnosti tako v Slove-
niji kakor tudi v svetu. Od 
zagona pastirske sanjske 
službe leta 2015 tudi Velika 
planina beleži dobičke v letu 
2016 in 2017, po tridesetih 
(30) letih negativnega poslo-
vanja. To so dejstva. S tem so 
dani pogoji za malo obrt, 
podjetništvo, storitve okoliča-
nov, če te zaznajo, prepozna-
jo in izkoristijo. In ravno to 
se že dogaja. V delovanje re-
sorta so tako vključeni številni 
ponudniki, ki s svojimi storit-
vami doprinašajo k celostni 

turistični ponudbi Eco resorta 
in mesta Kamnik. 
Glede na propad kamniške 
industrije tako rekoč v celoti 
bi morda veljalo razmisliti, 
da bi glede na izjemne turi-
stične točke v Kamniku z oko-
lico nekoliko bolj intenzivirali 
turistično dejavnost in spod-
bujali k vključitvi novih po-
nudnikov, se resno povezali 
med seboj ter tako ustvarjali 
zelene evre – brez škode za 
okolje, upam si trditi celo, da 
je primer Eco resorta dokaz, 
kako lahko naravo obogatimo 
s posegom na pravi način, v 
njej uživamo ter jo hkrati tr-
žimo. Slednje lahko potrdi 
vsak, ki je poznal stanje tere-
na v naravi pred ureditvijo 
Slovenia Eco resorta.
Z željo, da naj ne bodo uspeš-
ni projekti razlog za negativ-
na čustva in izključevanja, 
kar se še prepogosto dogaja, 
temveč nasprotno, navdih in 
spodbuda za morebitne nove 
turistične projekte, povezova-
nje, vključevanje in sodelova-
nje, lepo pozdravljam.

Matjaž Zorman,  
Slovenia Eco resort

Godičani 
ustanovili 
civilno iniciativo

Prejeli smo

Jasna Paladin

Vrhpolje, Loke v Tuhinju – 
Občina Kamnik obvešča, da 
bodo zaradi gradnje kanali-
zacije poleti v Tuhinjski do-
lini potrebne občasne pa 
tudi popolne zapore določe-
nih odsekov cest. 
Od 18. junija do 1. avgusta 
bo tako delna, občasno pa 
tudi popolna zapora javne 
poti na Vrhpoljah. Med 18. 
junijem in 25. avgustom bo 
15 dni popolna zapora javne 
poti Loke v Tuhinju–Klob-
čar, 15 dni popolna zapora 
javne poti v Lokah v Tuhinju 
mimo cerkve ter štiri dni 

delna zapora javne poti Loke 
v Tuhinju–Vobovše. Dela se 
bodo izvajala od ponedeljka 
do sobote med 7. in 15. uro. 
V času popolne zapore javne 
poti v Vrhpoljah pri Kamni-
ku obvoz ne bo mogoč, bodo 
pa izvajalci za stanovalce 
uredili parkiranje za osebna 
vozila. V času popolne zapo-
re poti Loke v Tuhinju–
Klobčar bo za osebna vozila 
urejen obvoz po kolesarski 
poti od Srednje vasi do Lok. 
V času popolne zapore poti 
v Lokah mimo cerkve pa se 
bodo dela izvajala v dveh fa-
zah, tako da bo urejen 
dostop do vseh objektov.

Zaradi del zapore  
v Tuhinjski dolini

Jasna Paladin

Kamnik – Zavod za turi-
zem, šport in kulturo Ka-
mnik bo tudi to poletje 
pripravil kulinarične večere 
v Parku Evropa, ki so lani 
naleteli na zelo pozitivne 
odzive obiskovalcev. 
Poimenovali so jih Kul(ina-
rični) petki, zvrstili pa se 
bodo od 22. junija do 17. 
avgusta, vsakokrat med 18. 
in 23. uro. 

Tudi tokrat bodo številni 
gostinci iz Kamnika in oko-
lice ponujali prvovrstno 
hrano, ki jo bodo pripravili 
pred gosti. Ker pa je kulina-
rika močno povezana z am-
bientom, v katerem je hra-
na postrežena, bo tudi letos 
kulinarične večere spre-
mljala kakovostna živa glas-
ba najrazličnejših žanrov. 
Nocoj bodo začeli s svetov-
nimi hiti v akustični izvedbi 
zasedbe Laqustik.

Kulinarični večeri  
v Parku Evropa

Jasna Paladin

Kamniška Bistrica – Člani 
Združenja borcev za vred-
note NOB Kamnik skupaj 
s člani Krajevnega odbora 
Kamniška Bistrica vabijo 
na spominski pohod in 
druženje članov ZZB NOB 
Kamnik v dolino Bele in 
obisk partizanske bolni-
šnice Bela, ki bo jutri, v 
soboto, 23. junija, z začet-
kom ob 9.30 s parkirišča 

ob cesti proti Kamniški Bi-
strici (izhodišče tudi za 
slap Orglice). 
Do bolnišnice vodi lepa pot 
z blagim vzponom, hoje je 
kakih petdeset minut. S po-
hodom bodo tudi počastili 
sedemdesetletnico delova-
nja ZZB za ohranjanje vre-
dnot NOB Slovenije.
Ob vrnitvi se bodo udeležen-
ci ustavili v Piknik centru 
pri Jurju na malici, kjer bo 
sledilo nadaljnje druženje.

Spominski pohod  
k partizanski bolnišnici

Državnozborske volitve so 
mimo in postavljeni smo pred 
novo politično uganko: ka-
kšnih barv bo prihodnja vladna 
koalicija in v katero smer bo 
plula slovenska barka v nas-
lednjih letih? V Novi Sloveniji 
smo že pred volitvami dejali, da 
bi naša država nujno potrebo-
vala razvojno naravnano vlado, 
ki bo svoje dejavnosti usmerila 
predvsem v prihodnje izzive. 
Našo domovino moramo prip-
raviti na obdobje morebitne 
nove finančne krize, zagotovo 
pa so tu še problemi nizkih 
plač in pokojnin, dolgotrajne 
oskrbe starejših in nizke rod-
nosti. Če želimo na vse izzive 

imeti dolgoročne odgovore, 
bodo potrebne resne struktur-
ne reforme glavnih državnih 
podsistemov. Zgolj lepotni po-
pravki, ki smo jim priča zadnjih 
nekaj let, ne bodo dali zadovo-
ljivih rezultatov. V NSi se tega 
dobro zavedamo in zato smo 
na volitve odšli z zelo konkre-
tno pripravljenim programom, 
ki je po volitvah tudi naša naj-
pomembnejša osnova za koali-
cijska pogajanja. Naj tudi 
spomnim, da smo pred volitva-
mi dali tri zelo konkretne zave-
ze, ki jih bomo v primeru, da 
vstopimo v vlado, izpolnili do 1. 
1. 2020: zmanjšali bomo ča-
kalne vrste v zdravstvu na do-
pustno raven, zaposlenim 
bomo zvišali neto plače za vsaj 
50 evrov na mesec in pospeši-
li bomo postopke za odvzem 
nezakonito pridobljenega pre-
moženja. Če teh zavez ne iz-
polnimo, bomo iz takšne koali-
cije izstopili.

MATEJ TONIN, poslanec
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Slovenija potrebuje razvojno vlado
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Ustanovitev občinskega sklada  
za nakup zemljišč

Degradirana območja za vsako 
občino predstavljajo izziv, pa tudi 
priložnost. Tudi Kamnik se ni izo-
gnil tej problematiki, saj je kot in-
dustrijsko mesto, ki je cvetelo 
zlasti v drugi polovici 20. stoletja, 
bil priča mnogim opuščenim in-
dustrijskim dejavnostim, za njimi 
pa so ostala  degradirana obmo-
čja. Gre za velika območja, ki 
zavirajo prostorski razvoj mesta 
in občine kot celote. Lista Duša-
na Papeža je na sejah občinske-
ga sveta velikokrat izpostavljala 
problem teh območij in si priza-
devala za ustanovitev sklada za 
nakup in ureditev degradiranih 
območij. Sredstva v skladu bi se 

zbirala postopoma in tako nas v 
prihodnje priložnosti, kot je mož-
nost nakupa zemljišč v Smodni-
šnici, ne bi več presenetile. 
Takšne priložnosti za nakup se 
zgodijo zelo redko. Čaka pa nas 
tudi soočenje s podobno proble-
matiko v mestnem jedru - obmo-
čji klavnice Meso Kamnik in t.i. 
Utokove jame. Zato je ustanovi-
tev sklada in namenjanje sredstev 
za odkup degradiranih območij 
ključno za razvoj. Prostorsko ure-
janje občine je tudi pogoj za ra-
zvoj turizma, na katerega Kamnik 
stavi veliko. Začeli smo s preno-
vami nekaterih delov starega 
mestnega jedra in pomembno 
je, da se urejanje nadaljuje. V 
svetniški skupini LDP se zaveda-
mo, da so sredstva omejena, a s 
postopnim "varčevanjem", kar 
sklad v resnici je, lahko občina 
aktivno kreira svojo prostorsko in 
urbanistično politiko.

Edis Rujović, občinski svetnik
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Reka, ki povezuje

V soboto 11. 6. 2018 je  ob 
Kamniški Bistrici potekal Po-
hod ob reki, ki povezuje. 
Tudi sam sem se ga udeležil, 
že tretjič. Pohod, katerega 
pobudnika sta bila pred tre-
mi leti kamniški Zavod za 
turizem šport in kulturo in 
domžalski Zavod za šport in 
rekreacijo, ima vsako leto 
več pohodnikov in vsako 
leto več urejene poti. Že 
vrabci čivkajo, da imajo 
Domžale celotno traso zgle-
dno urejeno. Na koncu kam-
niškega dela poti je potreb-

no po ozki in blatni stezici 
skozi visoko travo in grmov-
je. Tudi sam vsako leto ob 
zaključku pohoda izrazim 
željo, da bi nekoč celotno 
pot lahko prehodili po ure-
jeni stezi. Da je želja po ure-
ditvi res velika pa pričajo 
tudi svetniška vprašanja, ki 
so jih svetnice in svetniki 
zastavljali občinski upravi 
Občine Kamnik. Vsako leto 
smo bližje cilju. V lanskem 
letu je bil urejen odsek od 
Volčjega potoka do Virtusa, 
letos pa smo nadaljevali 
tam, kjer smo lani končali.
Kar nekaj truda je bilo pot-
rebnega, da smo izpolnili 
vse pogoje za pričetek grad-
nje. Na tem mestu je pot-
rebno pohvaliti občinskega 
svetnika LMŠ Marka Šarca in 
Marijo ter Marjana Sch-
nabla, ki so s številnimi po-
govori dosegli dogovor, ki 
je omogočil, da so bili v tem 
tednu izvedeni še zadnji de-
tajli na 550 metrskem odse-
ku. Poleg utrditve in ureje-
nega odvodnjavanja je pos-

tavljena zaščitna ograja, 
koši za smeti in za pasje 
kakce ter urejeno počiva-
lišče s klopcami. S primerno 
krajinsko ureditvijo se bo v 
jesenskem času ločila ureje-
na sprehajalna pot od Bistri-
ške ceste in industrijskega 
obrata. Sedaj je tudi Šmarca 
po sprehajalni poti poveza-
na s Kamnikom. 
Urejen je še en odsek poti 
ob Kamniški Bistrici. Proti 
Nožicam nas čaka še približ-
no kilometer dolg del, ki bo 
urejen skupaj s proti-
poplavno zaščito nato pa se 
bo potrebno obrniti proti 
izviru reke, ki povezuje. Naša 
želja ni samo ureditev spre-
hajalne in kolesarske poti do 
izvira Kamniške Bistrice, pač 
pa se zavedamo, da je za ra-
zvoj turizma in za varnost 
pešcev in kolesarjev še kako 
potrebna tudi ureditev poti 
ob reki Nevljici. In če smo že 
pri željah, tudi po dolini 
Črne bi prav prišla urejena 
pot, ki bi kolesarje umaknila 
iz prometne regionalne ces-

te. Morda bi za ta namen 
lahko uporabili tudi nekda-
njo rudniško infrastrukturo, 
ki jo ob robu doline vedno 
bolj zarašča grmičevje. Se-
veda se v svetniški skupini 
LMŠ zavedam, da morajo 
biti prioritetno urejene tudi 
lokalne ceste, ki so povečini 
v zelo slabem stanju veliko 
pa jih je še v zasebni lasti. Da 
bodo vse želje izpolnjene 
pa bo moralo preteči še ve-
liko vode. Potrebnih bo veli-
ko dogovarjanj, tako s krajni 
in lastnik zemljišč, kot z os-
talimi svetnicami in svetniki 
občinskega sveta. Naj bo 
Kamniška Bistrica res reka, 
ki povezuje, ne samo Ka-
mnik z Domžalami, pač pa 
tudi levi in desni breg z vse-
mi njenimi pritoki in občan-
kami in občani na njihovih 
bregovih.

Igor Žavbi

Igor Žavbi



Aktualno

5petek, 22. junija 2018

S spoštovanjem države 
kažemo svojo zavest.

Čestitamo ob dnevu državnosti,  
Lista Dušana Papeža
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Ob 25. juniju – dnevu državnosti 
čestitamo občankam in občanom 

občine Kamnik. 
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Spoštovane državljanke, spoštovani državljani,
 

dovolite mi, da vam ob dnevu državnosti,  
s katerim obeležujemo spomin na 25. junij 1991,  

ko je Slovenija stopila na pot neodvisnosti, izrečem 
iskrene čestitke. Naj duh enotnosti, ki je preveval 
narod ob tem zgodovinskem trenutku, zaživi tudi 

sedaj, ko so pred nami nove priložnosti. Priložnosti 
za prijazno in razvojno naravnano Slovenijo. 

 Marjan Šarec
 predsednik stranke LMŠ 
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V članku Bosonogi znova na Vovar, ki je bil objavljen v prej-
šnji številki Kamničanke, smo napačno napisali, da bo po-
hodnike jutri blagoslovil župnik Pavle Juhant. Pravilen poda-
tek je, da jih bo blagoslovil župnik Pavle Pibernik. Za napako 
se opravičujemo.

Popravek

Jasna Paladin

Kamnik – Družba Iskra Me-
hanizmi je nekdanjo uprav-
no stavbo smodnišnice na 
tretji javni dražbi prodala za 
310 tisoč evrov. Kupila jo je 
kamniška družba VPS Sveto-
vanje, katere solastnik in di-
rektor  je Miloš Milović, in 
čeprav bi občina še lahko 
uveljavljala predkupno pravi-
co, se zdi, da je ta stavba, ki 
bi za lokalno skupnost lahko 
imela strateški pomen, za 
mesto izgubljena. Občina 
Kamnik v proračunu za le-
tošnje leto namreč za odkup 
te stavbe nima predvidenega 
denarja, prav tako potrebne-
ga denarja svetniki na junij-
ski seji niso zagotovili v spre-

jetem rebalansu proračuna.
So pa na predlog občinske 
uprave z rebalansom pove-

čali proračunsko postavko 
za nakupe zemljišč, in sicer 
za 350 tisoč evrov. Kot je po-

jasnila direktorica občinske 
uprave Maja Sušnik, name-
rava občina sodelovati na 
napovedani dražbi družbe 
KIK Kemijska industrija Ka-
mnik – v stečaju za nakup 
zemljišč v severnem delu 
območja nekdanje smodni-
šnice, kjer si občina dolgo-
ročno želi urediti površine 
za šport in rekreacijo ter tu-
rizem. Denar bodo zagotovi-
li z dodatnim zadolževa-
njem. Občina se bo v letoš-
njem letu tako zadolžila do 
višine 6,65 milijona evrov, 
in sicer do 6,3 milijona 
evrov za investicijo v OŠ 
Frana Albrehta in do 350 ti-
soč evrov za nakup zemlji-
škega kompleksa na sever-
nem delu smodnišnice.

Dvorec Katzenberg prodan
Občina Kamnik predkupne pravice ne bo uveljavila, namerava pa odkupiti zemljišča na severnem 
delu območja nekdanje smodnišnice.

Katzenberg je kupila kamniška družba VPS Svetovanje. 
Kakšna bo nadaljnja usoda stavbe, še ni jasno. 

25. junij

čestitamo ob 
dnevu državnosti

Jasna Paladin

Kamnik – »Zadnja tri leta vsi 
stanovalci na tem sicer oz-
kem območju ugotavljamo 
povečano število strel, ki 
nam povzročajo veliko ško-
do. V zadnji nevihti smo 
imeli prav po vseh hišah 
uničene elektronske napra-
ve, kar se prej desetletja ni 
dogajalo, zato upravičeno 
sumimo, da je za to kriva ba-
zna postaja,« nam je pove-
dala Vanda Klembas, ki na 
Kettejevi ulici živi že od leta 
1968 in pravi, da v preteklo-
sti toliko strel ni bilo. Z njo 
se strinjajo tudi sosedje in 
stanovalci bližnje Poti na 
Poljane. »To je obupno in 
kmečka logika nam pove, da 
so stvari povezane z bazno 
postajo,« se jezijo, ogorčeni, 
da so bazno postajo na žele-
zniški postaji postavili »čez 
noč« in da tak objekt med 
stanovanjske hiše ne sodi. 
Skrbi jih namreč, da je za 
njihovo zdravje škodljiv.

Ozemljitve stolpa naj bi 
bile primerne
Slovenske železnice so ba-
zno postajo na Železniški 
postaji Kamnik Graben pos-
tavile pred skoraj štirimi leti 
v sklopu projekta Uvedba 
digitalnega radijskega siste-
ma (GSM-R) na Slovenskem 
železniškem območju, ki ga 
je vodilo ministrstvo za in-
frastrukturo in prostor. »Na 
Železniški postaji Kamnik 
Graben je bil stolp postav-

ljen julija 2014 skladno s 
projektno dokumentacijo. 
Po zaključku del so bile iz-
vedene meritve in izdelana 
dokumentacija o pregledu 
in preizkusu električnih in-
štalacij. Iz meritev in poroči-
la je razvidno, da so ozemlji-
tve in izmerjene vrednosti 
skladne z zakonodajo. Prav 
tako so bile po vključitvi sis-
tema opravljene meritve ele-
ktromagnetnega sevanja in 
izdelano poročilo s strani 
Zavoda za varovanje zdrav-
ja. Obremenitev okolja z ele-
ktromagnetnim sevanjem 
tako ne presega mejnih 
vrednosti,« so na naša vpra-
šanja v zvezi s to problema-
tiko odgovorili na Sloven-
skih železnicah.

Stanovalce zjutraj  
zbudi hrup
Slovenske železnice pa sta-
novalcem tega območja, kot 

pravijo, življenje grenijo še z 
eno stvarjo. Jezni so namreč 
na strojevodje, ki ob peti uri 
zjutraj dlje časa puščajo 
prižgane motorje vlakov, kar 
povzroča zelo moteč hrup. A 
bi se to lahko uredilo, saj na 
Slovenskih železnicah poja-
snjujejo, da strojevodje na 
rednih šolanjih opozarjajo, 
naj upoštevajo določila glede 
ugašanja dizelskih motorjev, 
ko so za to izpolnjeni pogoji. 
»Naj dodamo še, da smo 
strojevodje že opozorili na 
lokacijo v Kamniku, kjer ob-
račamo potniške garniture.«

Na občini s težavami  
niso seznanjeni
Krajani se sprašujejo, kdo 
jih v takšnih primerih lah-
ko zaščiti in kam naj se obr-
nejo, saj so prepričani, da 
bi se njihove težave dalo 
urediti. Jim lahko pomaga-
jo na občini? »Občina Ka-

mnik ni beležila dogodkov 
vezanih na škodo na elek-
tričnih napravah na obmo-
čju Kettejeve ulice in Poti 
na Poljane ob neurjih in 
udarih strel. V zvezi s tem 
smo opravili poizvedbo na 
Elektro Ljubljana, enota 
Podrečje, ki pokriva obmo-
čje naše občine. Povedali so 
nam, da tudi oni ne beležijo 
izpadov in poškodb na elek-
tričnih napeljavah na ob-
močju Kettejeve ulice in 
Poti na Poljane ob neurjih 
in udarih strele. Glede ba-
znih postaj je v primeru kr-
šitev zakonodaje po našem 
mnenju pristojen gradbeni 
inšpektor. Morebitni vplivi 
baznih postaj na pogostejše 
udare strel nam niso po-
znani, zato se do njih ne 
moremo opredeliti, pove-
mo lahko, da tovrstnih po-
javov nismo beležili na tere-
nu,« so nam odgovorili.

Bazne postaje med 
hišami ne želijo imeti
Stanovalci kamniških ulic, ki ležijo v bližini Železniške postaje Kamnik Graben, se hudujejo nad 
tamkajšnjo bazno postajo in hrupom vlakov. Na Slovenskih železnicah odgovarjajo, da je vse skladno 
z zakonodajo in normativi.

Bazna postaja Slovenskih železnic je bila na Železniški postaji Kamnik Graben postavljena 
pred skoraj štirimi leti, vse od takrat pa tamkajšnje stanovalce zelo moti. / Foto: Jasna Paladin
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Snovik – V soboto, 16. junija, so v Termah Snovik v okviru 
dvoletnega projekta Zdravi v naravi s kneippanjem odprli 
daljšo, 3,2 kilometra dolgo, in krajšo bosonogo pot. Daljša 
pot je speljana ob obstoječi poti Palčka Snovička in vključu-
je tudi elemente za razgibavanje, štorkljasto hojo po strugi 
potoka in snoviški zeliščni napitek. »Življenjska filozofija 
zdravega načina življenja po Sebastianu Kneippu temelji na 
petih stebrih: voda, gibanje, prehrana, uporaba zelišč in 
zdrav življenjski slog, ki poveže prve štiri v celoto zdravja 
telesa in duha. Hoja z bosimi nogami je ena najbolj učinko-
vitih naravnih telesnih terapij. Zelo koristi preutrujenim lju-
dem, ki imajo težave z delovanjem žlez in razne druge funk-
cionalne motnje,« poudarjajo v Snoviku. J. P.

Bosonoge poti v Termah Snovik



6

Planinstvo

petek, 22. junija 2018

Matjaž Šerkezi

Kamniška Bistrica – Cojzova 
koča na Kokrskem sedlu je 
bila zaradi poškodb v zim-
skem času deležne večje 
prenove, poleg strehe tudi 
sanitarij, kuhinje in sob. 
Kamniška koča na Jermano-
vih vratih pa je svoja vrata 
odprla že teden dni prej. S 
tem se je tudi uradno začela 
letna planinska sezona.
Planinske poti do obeh koč 
so po s snegom radodarni 
zimi in številnih ujmah sa-

nirane in varne, za kar ves 
čas skrbijo kamniški marka-
cisti. Če bi opazili karkoli na 
kateri od poti, to sporočite 
na info@pdkamnik.si. Pri 
tem vas prosimo, da se drži-
te ustaljenih planinskih poti 
in teh ne krajšate, saj se na 
t. i. bližnjicah dela škoda 
oziroma omogoči naravi 
močnejšo erozijo, ki jo je 
težko sanirati. V gore se 
odpravite zgodaj in se izo-
gnite nevihtam ali vročini, 
poskrbite pa tudi za primer-
no obutev in opremo. 

Odprtost planinskih koč 
na Kamniškem

V soboto, 16. junija, je svoja vrata odprla Cojzova 
koča na Kokrskem sedlu, Kamniška koča na 
Kamniškem sedlu pa jih je že teden dni prej.

Kamniška Bistrica – Člani Planinskega društva Kamnik vabi-
jo na tradicionalni Dan kamniških planin, ki bo v nedeljo, 
24. junija, letos pri Kamniški koči na Kamniškem sedlu. Kul-
turni program s pevci Lire in citrami se bo začel ob 11.30. Na 
Kamniško sedlo se boste ta dan lahko povzpeli tudi v družbi 
društvenih vodnikov. Zborno mesto bo pri Domu v Kam-
niški Bistrici ob 8. uri. J. P.

Dan kamniških planin bo na Kamniškem sedlu

Jasna Paladin

Kamniška Bistrica – Na uč-
nem poligonu kamniških 
gorskih reševalcev v Kurji 
dolini na območju Kam-
niške Bistrice se je prejšnji 
teden zbrala kopica novinar-
jev, fotografov in snemalcev, 
ki so si ogledali praktični 
prikaz dela markacistov in 
prisluhnili številnim napot-
kom za varno hojo v gorah.

Tovrstnih opozoril nikdar ni 
preveč, na kar kaže tudi skrb 
vzbujajoča statistika. »V le-
tošnjem letu smo zabeležili 
že več kot 160 intervencij v 
gorah, kar je precej več kot v 
istem času lani, seveda tudi 
na račun dokaj zasnežene 
zime, ko smo obravnavali 
kar nekaj poškodb zaradi 
posledice plazov. Žal smo z 
gora letos pripeljali tudi že 
16 mrtvih. Tudi na obmo-
čju, ki ga pokrivamo kam-
niški gorski reševalci, je bilo 
letos že kar nekaj nesreč, 
samo prejšnji teden smo jih 
obravnavali pet. Pri nas pre-
dnjačijo poškodbe na Veliki 
planini, ki jo obišče veliko 
število pohodnikov, mnogi 

pa jo jemljejo preveč zlahka, 
kar pomeni, da se nanjo po-
dajo kot turisti, v neprimer-
ni obutvi … Vzrok za nesre-
če je tako večinoma slaba 
pripravljenost, a poudarjam, 
številni imajo kakovostno 
opremo, a jim ne pomaga, 
saj je ne znajo uporabljati,« 
je poudaril strokovni sodela-
vec PZS in alpinistični in-
štruktor Kamničan Matjaž 
Šerkezi in opozoril na posle-

dice objav na družbenih 
omrežjih, ki najpogosteje ne 
prikažejo realnih razmer.
»Vstop v letošnje poletje za-
znamujejo intenzivne ne-
vihte z močnimi padavina-
mi, zato moramo spremlja-
ti vreme in se v gore podati 
zgodaj. Na določenih prede-
lih še vedno lahko naletimo 
na zbit in pomrznjen sneg, 
ki ga lahko prečimo samo s 
primerno opremo – cepi-
nom, derezami in primer-
no obutvijo. Svetujemo 
uporabo čelade, ki ščiti gla-
vo v primeru padca na mo-
krih koreninah ali skali in 
pred manjšim padajočim 
kamenjem, ki ga je v letoš-
njem letu več predvsem za-

radi obilice snega pozimi in 
trenutnih nalivov, ki zrah-
ljajo skale. Nujna je upora-
ba čelade, kjer poti potekajo 
pod stenami,« je še pouda-
ril Šerkezi in predstavil, kaj 
vse (ne glede na vrsto ture) 
sodi v nahrbtnik planinca: 
aluminijasta folija ali velika 
črna vreča ali bivak vreča, 
osebni komplet prve pomo-
či, čelna svetilka in rezerv-
ne baterije, mobilni telefon 
s polno baterijo, beležka in 
navadni svinčnik, sveča in 
vžigalice v vodoneprepustni 
vrečki ter železna rezerva 
(hrana, ki ima visoko ener-
gijsko vrednost in dolg rok 
obstojnosti, je lahka in ima 
majhen volumen). Planinci 
naj s seboj vzamejo tudi to-
pla oblačila ter kapo in ro-
kavice; v gorskem svetu se 
vreme namreč zelo hitro 
spremeni, zelo nizke tem-
perature in sneg poleti v go-
rah niso nič nenavadnega 
in največ podhladitev je rav-
no v poletnih mesecih. Po-
zanimati se je treba tudi o 
poti in njenem stanju. Pla-
ninske poti v Sloveniji so 
odlično opremljene, so pa v 
naravi in izpostavljene raz-
ličnim dejavnikom, kot so 
število obiskovalcev, podo-
ri, nalivi, tako da lahko ima 
pot, ki je bila še včeraj varna 
in prehodna, naslednji tre-
nutek popolnoma drugačno 
podobo. 

Matjaž Šerkezi je predstavil 
še samovarovalni komplet in 
kako ravnati, če nas v gorah 
ujame nevihta. »Zaščite 
pred udarom strele ni, je 
samo preventiva, kar pome-
ni, da se v gore odpravimo 
dovolj zgodaj in smo popol-
dne, ko so poletne nevihte 
najpogostejše, že na varnem 
v dolini ali planinski koči,« 
je dejal Matjaž Šerkezi in 
razložil: »Če nas nevihta 
preseneti v gorah, je nujno, 

da sestopimo z grebenov in 
izpostavljenih vrhov, sploh 
tam, kjer so jeklenice oz. 
predmeti iz železa ali pa je 
skala rdeča, kar pomeni, da 
vsebuje kovine. S sebe od-
stranimo vse kovinske pred-
mete in jih ne odvržemo, 
ampak jih spravimo na var-
no mesto, stran od sebe, saj 
jih bomo po hudi uri potre-
bovali. Svetujemo, da se use-
dete na vrv ali hrbtno podlo-
go nahrbtnika, noge spravite 

v nahrbtnik in oblečete za-
ščitna oblačila. Biti moramo 
čim nižji. Izogibamo se tudi 
osamelih dreves in izpostav-
ljenih predmetov, s telesom 
se ne dotikamo sten, po ka-
terih se lahko ''sprehodijo'' 
blodeči tokovi strele. Najvar-
neje pred udarom strele je 
na melišču, kjer čepimo ali 
sedimo na nahrbtniku. Če 
vseeno nadaljujemo sestop, 
naj bo razdalja med nami 
vsaj dvajset metrov.«

Previdno na planinskih poteh
Poletna planinska sezona se je začela, a na določenih predelih še vedno lahko naletimo na zbit in pomrznjen sneg, ki ga lahko prečimo samo s primerno 
opremo – cepinom, derezami in primerno obutvijo, opozarjajo na Planinski zvezi Slovenije. Na nedavni novinarski konferenci v Kamniški Bistrici so 
predstavili tudi požrtvovalno delo markacistov.

Matjaž Šerkezi je med drugim predstavil, kaj vse sodi v nahrbtnik planinca. / Foto: Jasna Paladin

V primeru, da se vam pripeti nesreča, to 
sporočite na številko 112 in za vas bodo 
poskrbeli kamniški gorski reševalci.
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Anže Burja

Kamnik – Če so pred časom 
pripravljali projekte s popev-
kami, zahtevnimi vižami, 
dixie in gospel repertoar-
jem, so si letos zadali cilj, da 
obiskovalcem predstavijo 
vsaj delček bogate slovenske 
kulturne dediščine. Pripra-
vili so večer slovenskih ljud-
skih pesmi, naslovljen No-
coj je edna lüšna noč in nas 
tako popeljali od Primorske 
do Prekmurja, od gorenjske-
ga konca pa do Bele krajine. 
Skupaj s poslušalci so prek-
rižarili Slovenijo in prepeva-
li o dogodkih in pripetljajih, 
ki so v preteklosti zaznamo-
vali preprostega Slovenca. 
Ob tem so s hudomušnimi 
in poučnimi veznimi bese-
dili razložili tako besedila 
pesmi kot tudi dogodke, ob 
katerih so te nastale.

Dobro uro in pol trajajoč 
koncert je bil sprva predvi-
den v atriju samostana, ki je 
trenutno v postopnem oži-
vljanju in so ga prav zaradi 
tega pevci in pevke Odmeva 
tudi izbrali za prizorišče 
koncerta. Ker pa je v teh 
dneh vreme nepredvidljivo, 
jih je pregnalo v enega od 
prostorov v samostanu, kjer 
se je nagnetlo obiskovalcev, 
kar je odmevovce zelo razve-
selilo. Ne nazadnje pojejo z 
dušo in veseljem za poslu-
šalce. Zbor bi se rad zahvalil 
tudi zavodu Mekinjski sa-
mostan, ekipi Doma kulture 
Kamnik in vsem drugim, ki 
so kakorkoli pomagali pri or-
ganizaciji večera.
S koncertom Nocoj je edna 
lüšna noč so se odmevovci 
poslovili od letošnje sezone 
pred domačimi poslušalci. 
V torek, 5. junija, pa jih je 

čakalo še zadnje letošnje go-
stovanje pri Šaleškem aka-
demskem pevskem zboru, 
ki so ga v lanski sezoni gos-
tili v Kamniku. 
S koncertoma je Odmev zak-
ljučil s sezono, v kateri so 
pripravili več odmevnih pro-
jektov, gostovali po vsej Slo-
veniji, osvojili najvišje rezul-
tate na območni in regijski 
reviji pevskih zborov ter pre-
jeli številna posebna prizna-
nja za izvedbe pesmi. Prav 
tako so gostovali v Italiji ob 
Gardskem jezeru. Tam so 
prepevali na mednarodnem 
festivalu in stkali več prija-
teljstev, ki že nakazujejo na-
daljnja sodelovanja zbora s 
festivali in posameznimi se-
stavi v tujini. Tako Odmev 
uspešno nadaljuje že več kot 
desetletno tradicijo pred-
stavljanja Kamnika, Sloveni-
je in naše kulture po svetu.

Koncert ljudskih pesmi
V soboto, 2. junija, je Mešani pevski zbor Odmev v samostanu v Mekinjah 
pripravil letni koncert, ki je bil znova tematsko obarvan.

Pevci Odmeva na svojem letnem koncertu / Foto: Anže Burja

Aleš Senožetnik

Kamnik – Člani kamniške-
ga fotografskega kluba so v 
začetku junija organizirali 
Foto dan v smodnišnici. 
Osrednja tema, ki je pove-
zovala celodnevno dogaja-
nje v Katzenbergu, je bila 
Minevanje. Na to temo so 
namreč člani pripravili fo-
tografsko razstavo, ki se je 
deloma navezovala na te-

matiko propadanja kam-
niške (in druge) industrij-
ske zapuščine, hkrati pa se 
je teme lotevala tudi širše in 
se spraševala o mejah foto-
grafskega medija ter časa, 
ki ga beleži.
Program razstav so pope-
strili študenti fotografije na 
Akademiji za likovno umet-
nost in oblikovanje, ki so 
pod kuratorstvom Emine 
Djukić, Petra Koštruna in 

Petra Raucha pripravili pro-
jekt Nabij se! Na steno prva 
dela zabijejo študenti in 
kuratorji, nato pa galerijski 
prostor odprejo tudi za vse 
druge. Edina gotovost 
takšnega projekta pa je, da 
je končni rezultat vedno ne-
predvidljiv.
S predavanjem Kam so šle 
vse fabrike je dogajanje v 
prostor nekdanje smodni-
šnice umestil Marko Ku-

mer, avtor razstav o dedišči-
ni industrializacije Kamni-
ka z Medobčinskega muze-
ja Kamnik, ki je zbranim 
predstavil zgodovino ključ-
nih kamniških tovarn.
Rudi Kotnik, član kluba, si-
cer pa predavatelj na mari-
borski pedagoški fakulteti, 
se je osredotočil na fotograf-
ski pogled Roberta Franka, 
ameriškega fotografa švicar-
skih korenin in avtorja knji-

ge Američani, ene najvpliv-
nejših monografij na podro-
čju fotografije.
Ena izmed rednih aktivno-
sti članov kluba je tudi or-
ganizacija delavnic. Že ko-
nec maja so v sodelovanju z 
MC Kotlovnica pripravili 
delavnico analogne fotogra-
fije, ki jo je vodil Dušan Le-
tnar, na sam Foto dan v 
smodnišnici pa so pod vod-
stvom Egona Bajta izvedli 

še delavnico cianotipije, 
enega zanimivejših alterna-
tivnih fotografskih proce-
sov, ki ga je tako kot števil-
ne druge izpodrinil klasi-
čen analogni postopek.
Foto dan je bil namenjen 
tudi druženju fotografov in 
drugih ustvarjalcev, ki ga je 
dodatno popestril Goran 
Završnik, ki je zbrane pope-
ljal po prostorih graščine 
Katzenberg.

Fotografi v smodnišnici
Foto klub Kamnik je v dvorcu Katzenberg pripravil Foto dan v smodnišnici. Dogodek je minil v znamenju delavnic, predavanj in razstav.

Člani Foto kluba Kamnik so v Katzenbergu razstavili dela 
na temo Minevanje. / Foto: Teja Gerkman

Študenti Akademije za likovno umetnost in oblikovanje so 
pripravili razstavo Nabij se! / Foto: Teja Gerkman

Poleg delavnic so bila del Foto dneva v smodnišnici tudi 
predavanja. / Foto: Teja Gerkman

poletni film
i v Cesminovem parku

5. -21. jul | 30. -31. avg | 1. sept
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Jasna Paladin

Laze v Tuhinju – Pevci, ki 
jih vodi zborovodja Primož 
Leskovec, so se predstavili z 
naborom najlepših pesmi, 
ki so jih peli v 35 letih, od 
nabožnih in narodnih do 
modernih, zimzelenih, pri 
petju pa jih je na klavirju 
spremljala Martina Golob 
Bohte.
Kako pa se je vse skupaj 
sploh začelo? »Spomladi 
leta 1983 se je rodila zamisel 
o pevskem zboru v Tuhinj-
ski dolini. Kmalu je zbor do-
bil ime Mavrica. Nekaj časa 
je zbor deloval kot moška 
zasedba, najprej pod vod-
stvom Franca Drolca, kasne-
je pa Matjaža in Franca Kali-
šnika, ter Franca Berlica. 
Prelomna je bila sezona 
1990/91, ko je zbor prevzel 
Lojze Kolar. Zaradi malošte-
vilne zasedbe so k zboru po-
vabili ženske in tako ustano-
vili Mešani pevski zbor 
Mavrica. Zbor je pod njego-
vim vodstvom začel nasto-

pati po Sloveniji in tudi iz-
ven naših meja. V novo ti-
sočletje je Mavrica vstopila z 
mlado zborovodkinjo Jano 
Verbič, po štirih letih pa je 
vodenje zbor prevzela še 
mlajša zborovodkinja Mate-
ja Kališnik. Mavrico je za 
eno leto prevzel Janez Klob-
čar, ki je kaj kmalu spoznal, 
da mavričarjev ne povezuje 
samo ljubezen do petja, am-

pak tudi medsebojno prija-
teljstvo. Naslednje leto je 
zbor vodila Olga Kuzmich, 
ki je zboru zaradi svojih ko-
renin odprla svet ruske glas-
be. Novo prelomno obdobje 
se je začelo, ko je v sezoni 
2011/12 vodenje zbora prev-
zel Primož Leskovec, ki ga 
vodi še danes,« pravi predse-
dnica društva Pavla Šuštar, 
ki dodaja, da pevci pogosto 

nastopajo tudi v tujini. Na 
jubilejnem koncertu so ne-
kateri pevci za svoje dolgole-
tno prepevanje v zboru pre-
jeli Gallusova priznanja ter 
značke, posebno častno Gal-
lusovo priznanje za več kot 
tridesetletno aktivno prepe-
vanje pa so prejeli Jože Ko-
rošec, Peter Osolnik in Al-
bin Pirš, ki v zboru prepeva-
jo že od leta 1983.

Mavrica in Šopek najlepših
Pevci Mešanega pevskega zbora Mavrica so s koncertom, ki so ga naslovili Šopek najlepših in s 
katerim so praznovali 35-letnico delovanja, napolnili dvorano na Lazah v Tuhinju.

Pevci Mavrice pojejo že 35 let, velike načrte pa imajo tudi za prihodnost. / Foto: Laura Palka

Bojana Klemenc

Kamnik – Prireditev, ki želi 
muzeje, galerije in druge 
ustanove s področja kulture 
približati kar najširšemu 
krogu občinstva, je največja 
promocijska akcija sloven-
skih muzejev in galerij, za-
nimanje za Poletno muzej-
sko noč pa je vselej pre-
cejšnje tudi v Kamniku. 
Projekt je bil že od začetka 
zasnovan tako, da predsta-
vlja ustanove in njihove vse-
bine kot prostore preživlja-
nja prostega časa. Ideja se je 
porodila iz poznavanja po-
dobnih dogodkov v tujini in 
iz želje na privlačen način 
razstavišča približati lju-
dem.
Medobčinski muzej Kamnik 
je tokrat dogodek gostil v 
Galeriji Miha Maleš, kjer so 
obiskovalcem pripravili pe-
stro dogajanje od šestih do 
desetih zvečer. Med drugim 
je potekalo javno vodstvo po 
razstavi Viktorja Šesta z nas-
lovom Obrazi. Letošnja rde-
ča nit večera je bila posveče-
na stripu, kar je pritegnilo v 

muzejske prostore številne 
najmlajše, ki so v likovni 
ustvarjalnici Iz glasbe v strip 
spoznavali to zvrst umetno-
sti. Delavnico, na kateri so 
udeleženci narisali strip in 
tako ustvarili svojo zgodbo, 
je vodil vsestranski umetnik 
Martin Ramoveš, letošnja 
zvezda Poletne muzejske 
noči, saj se je zvečer odprla 
tudi njegova razstava Glas-
beni album v Galeriji Pog-
led, ki je nadstropje više od 
Maleševe zbirke, odprtju 
razstave pa je sledil še prije-
ten koncert Martin Ramo-
veš Banda.
Na razstavi Glasbeni album, 
pripravila jo je kustosinja 
Saša Bučan, predstavil pa 
Marko Kumer, je prikazana 
oblika umetniškega dela, ki 
v sebi združuje tako likovno-
vizualno kot verbalno in 
hkrati glasbeno vsebino, vse 
pa se med seboj povezuje in 
dopolnjuje. Martin Ramo-
veš je eden redkih sloven-
skih ustvarjalcev, ki deluje 
tako na področju glasbe, 
stripa in poezije. Razstava 
bo na ogled do oktobra.

Dolg večer v galeriji
Letošnja Poletna muzejska noč, že 16. po vrsti, je 
potekala minulo soboto v Galeriji Miha Maleš.
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Mojmir Mavrič

Kamnik – V četrtek, 31. maja, 
smo se v zgodnjepopoldan-
skih urah z vzgojno skupino 
gibalno oviranih mladostni-
kov iz Ciriusa podali h Kri-
škemu bajerju (na sliki). 
Tam so nas lepo sprejeli čla-
ni Pododbora Kamnik pri Ri-
biški družini Bistrica. De-
monstrirali so nam osnove 
športnega ribolova, predsta-
vili prostovoljne aktivnosti 
članov in nam omogočili, da 
se tudi sami preizkusimo v 
tej za nas novi veščini. Prav 
veliko rib nam ni uspelo uje-
ti, a si zaradi tega nismo pre-
več belili glav. Na mizi so nas 
namreč kljub temu pričakale 

ribje dobrote, ki se jim nis-
mo mogli upreti. Po okrep-
čilni malici smo se pomerili 
še v prstometu in badminto-
nu. Mladostniki so se izkaza-
li tudi v poznavanju tehnik 
orientacije, saj so brezhibno 
izpeljali krajši pohod po 
neznanem terenu. Popol-
danske urice so nam spolzele 
skozi prste, kot bi mignil. 
Nastopil je čas slovesa in ob-
ljube, da se v prihodnjem šol-
skem letu ponovno srečamo. 
Na tem mestu bi se za čudo-
vito izkušnjo želeli še enkrat 
zahvaliti članom Pododbora 
Kamnik pri Ribiški družini 
Bistrica, še zlasti pa predse-
dniku Mihi Preglu in članu 
Andreju Stanovniku.

Športni ribolov za 
mladostnike iz Ciriusa
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Lucija Rifel

Kamnik – Prav je, da z bogato 
in zanimivo dediščino ljud-
skih iger in plesov seznani-
mo že najmlajše. V sodelova-
nju s Folklorno skupino Ka-
mnik smo oblikovali pro-
gram delavnic ljudskih iger 
in plesov. Enkrat mesečno 
skozi celo šolsko leto.
Naše prvo, uvodno srečanje 
je vedno namenjeno otro-
kom vseh skupin v vrtcu, da 
bi vsi spoznali Folklorno 
skupino Kamnik, ki nas je v 
ta namen obiskala. Zapleše-
jo dva spleta ljudskih plesov, 
nam predstavijo folklorni 
kostum in na koncu še sku-
paj porajamo, saj nas har-
monika in godčevski spretni 
prsti dvignejo na noge.

Naslednja srečanja so na-
menjena otrokom, starim 
pet in šest let, torej otrokom 
pred vstopom v osnovno 
šolo. Čeprav se vidimo le 
enkrat mesečno, se razvese-
limo drug drugega, saj 
vemo, da bomo spoznali ne-
kaj novega iz bogate zbirke 
starega izročila. Vsakokrat 
se naučimo novo igrico s 
prsti, rokami ali obraznimi 
deli. Starši so nekoč na tak-
šen način izkazovali nežnost 
svojim otrokom, mi pa smo 
obenem odkrili, kaj vse 
pravzaprav lahko počnemo 
– v času čakanja na primer 
– ki nam je vsem nekoliko 
odveč in se nam zdi, da mi-
neva v prazno. 
Na srečanjih smo zaplesali 
na melodije rašple, zibenšri-

ta, se naučili »šivat kovtre« 
in »viti kačo«. Spoznali smo 
preproste predmete, s kate-
rimi so nekoč otroci ustvar-
jali glasbo (keramična piš-
čal, žabica, čivink, raglja, 
pastirska piščal, stržek iz 
orehovih lupin). Sami smo 
si naredili lončeni bas in si 
zagodli. Oreh nas je narav-
nost navdušil. Kaj vse se da 
z njim početi. Lahko je glas-
bilo, lahko je kot kamenček, 
s katerim ciljamo v košaro … 
In ko smo jih nekaj po ne-
sreči strli, smo se ob vsem 
še na hitro posladkali z je-
drci.
Ves program poteka v telo-
vadnici vrtca, le zaključno 
srečanje pripravimo na vrtu. 
Otrokom prikažemo star na-
čin košnje trave s koso. Tudi 

ob tem dogodku zaplešemo 
in se poveselimo – tako kot 
smo se naučili na delavni-
cah ljudskih iger in plesov. 
V malih glavicah je ravno 
prav tekmovalnosti in v ro-
kah čisto dovolj moči tudi za 
vlečenje vrvi.
Bogastvo ljudskih iger je 
predvsem v zgodbah, okoliš-
činah nastanka iger. Otroci 
so namreč resnične dogod-
ke prenesli v igro (škarjice 
brusimo, gospodarja ni 
doma, petelinji boj …) Mi-
mogrede lahko pokukamo v 
popolnoma drugačen način 
življenja, ki se je na naših 
tleh odvijal sto ali celo več 
let nazaj. To je naša dedišči-
na, predajamo jo najmlaj-
šim, da jo bodo vzeli za svo-
jo in jo vzljubili.

Spoznavali smo stare igre
V Zasebnem vrtcu Zarja Kamnik smo tudi v letošnjem šolskem letu spoznavali ljudsko izročilo.

Delovni zvezek lahko kupite na Gorenjskem  
glasu, Bleiweisova cesta 4 v Kranju, ga naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si. 
Če ga naročite po pošti, se poštnina zaračuna 
po ceniku Pošte Slovenije.

www.gorenjskiglas.si

Planinska zveza 
Slovenije je izdala 
delovni zvezek  
o gorah za otroke  
od 9. do 14 leta.  
V nejm boste našli 
naloge za zabavo, 
ustvarjanje, učenje 
in vzgojo. Naloge 
imajo 3 težavnostne 
stopnje, barvne 
ilustracije in 
fotografije.  
Veliko zanimivosti 
za mlado in staro 
ter rešitve za 
preverjanje znanja.

                        + poštnina

9 EUR
9065 strani, 210 x 300 mm, mehka vezava

Ljubljana – V soboto, 9. junija, je v Cankarjevem domu po-
tekala prireditev Zotkini talenti 2018 v čast najboljšim mla-
dim tekmovalcem na področju tehnike in naravoslovnih 
znanosti. Na prireditev so bili povabljeni vsi zlati nagrajenci 
z državnih tekmovanj iz znanj in srečanj mladih raziskoval-
cev v organizaciji Zveze za tehnično kulturo Slovenije. Po 
najvišjih mestih so posegli tudi Kamničani – gimnazijci, ki 
jih omenjamo v članku na strani 13, poleg njih še dijakinja 
Urša Zevnik, ki je na tekmovanju iz kemije osvojila zlato, ter 
Tim Kmecl, ki je osvojil srebrno plaketo. Zlato priznanje za 
raziskovalno nalogo Arhitektura je temelj vsake literature je 
prejela devetošolka OŠ Frana Albrehta Lara Rozoničnik. J. P.

Zotkini talenti tudi mladi Kamničani

Aleš Senožetnik

Kamnik – Dve leti po Mimo-
bežnicah so pesniki s kam-
niške Gimnazije in srednje 
šole Rudolfa Maistra izdali 
novo pesniško zbirko. 
Urejanje Dotikalnic je prev-
zela Ema Osolnik, potem ko 
je Gašper Tonin, urednik 
Mimobežnic, ki so izšle 
pred dvema letoma, zapustil 
dijaške klopi. »Hvaležna 
sem Gašperju, da je začel. 
Sodelovala sem že pri prej-
šnji zbirki in takrat ugotovi-

la, kako dober občutek je, ko 
si dejansko objavljen. Seve-
da pišeš zase, a nekaj druge-
ga je, če imaš v rokah knji-
go, v kateri so tvoje pesmi,« 
pravi Ema Osolnik.
Obstajajo kakšne vzporedni-
ce med Dotikalnicami in 
Mimobežnicami? »Še vedno 
smo najstniki, ki pišemo pe-
smi, mladi ljudje, ki gredo 
skozi isto 'sranje'. Tematike 
so si podobne, prisotni sta 
neka jeza do sveta in želja 
po tem, da se nekaj spreme-
ni. Mislim, da je prav zato 

mladinska poezija tako po-
membna, saj se poredkoma 
izdaja in se glas mladih 
večkrat izgubi. Tu se mora-
mo zahvaliti šoli, ki je omo-
gočila, da se naš glas sliši 
tako v Mimobežnicah kot 
Dotikalnicah,« odgovarja 
Osolnikova.
Pesmi pričajo o intimnem 
doživljanju sveta okoli sebe 
in se lotevajo tudi težkih te-
matik, zato je za objavo pot-
rebnega precej poguma. »V 
zbirki je veliko notranjih 
stisk najstnikov, ki se jim 

včasih zdijo nerešljive. Po-
membno se mi zdi, da se 
jim da potrebna teža, ki jo 
nosijo v sebi. Veliko ljudi 
namreč piše pesmi, pa mor-
da nimajo takšnega pogu-
ma, da jih objavijo.«
Pogumnih pesnikov pa je 
očitno na kamniški srednji 
šoli kar precej, saj je na pova-
bilo prispelo več pesmi, kot 
so jih lahko objavili, zato je 
imela urednica težko delo. 
»V zbirko sem želela umesti-
ti najboljše pesmi vsakega 
pesnika, pri čemer sem pazi-
la, da so slogovno kvalitetne. 
Pri tem mi je pomagala pro-
fesorica Iva Ciglar. Predvsem 
pa sem se trudila, da bi avtor-
ji razumeli, zakaj kakšna pe-
sem ni bila izbrana.« 
Zbirko tako napolnjujejo pe-
smi G., Monike Vidovič Ba-
raga, Anje Papuga, Tjaše 
Rozalije Rems, Lenarta 
Sušnika, Nine Šmidovnik, 
Matica Tonina in Pavle Zab-
ret. Za oblikovanje in pre-
lom je poskrbela Ema Osol-
nik, z ilustracijami pa jo je 
opremil Dan Menaše, prav 
tako dijak kamniške srednje 
šole. 
Dotikalnice so dijaki nedav-
no predstavili na glasbeno-
literarnem večeru v Kino 
klubu Dom. 
»Nočem, da se pretvarjamo, 
da smo nekaj vzvišenega. 
Hočem, da smo človeški, da 
smo takšni, kot smo,« si je 
pred začetkom večera zaže-
lela mlada urednica zbirke. 
Uspelo jim je!

Dotikalnice mladih 
pesnikov
Dijaki Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra so izdali drugo pesniško zbirko. Po Mimobežnicah 
so izšle še Dotikalnice.

Mladi pesniki in glasbeniki z Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra so ob izidu 
pesniške zbirke Dotikalnice pripravili pester literarno-glasbeni večer. / Foto: Aleš Senožetnik
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recepti iz gorenjskega 

glasa zbrani v knjigi

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4  

v Kranju, jo naročite po telefonu 04/201 42 41 ali  

na: narocnine@g-glas.si. Če jo naročite po pošti, se poštnina 

zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

www.gorenjskiglas.si

Janez Balantič

Vrhpolje – V preteklosti se je 
ta tekma že odvijala v okviru 
12-urnega košarkarskega 
spektakla med ekipama, 
vendar je bila vedno nekako 
v ozadju dogajanja. Letos 
smo sklenili, da naredimo 
samostojno tekmo. Tako 
smo ob 11. uri prekrižali 
meče in se pomerili na pravi 
tekmi, ki je trajala štirikrat 
po 12 minut. 
Kljub izredno soparnemu 
vremenu in visokim tempe-
raturam smo tekmo končali 
brez poškodb. Čeprav rezul-
tat ne kaže tega, je bila tek-
ma izredno zahtevna, igralci 
obeh ekip pa so dali vse od 
sebe v želji po zmagi. Kljub 
žaru borbe smo tekmo pri-
peljali do konca v športnem 
duhu!

Končni rezultat je bil 74 : 46 
za ekipo domačih veteranov 
iz Vrhpolj.
Po koncu smo igralci nada-
ljevali druženje ob dobri 

hrani in hladni tekočini in 
sklenili, da se naslednje leto 
zopet pomerimo in ugotovi-
mo, kdo je boljši. Ob koncu 
hvala vsem, ki ste pomagali 

pri organizaciji, še posebej 
Juretu Zriliću, Tomažu Hu-
marju, Robertu Kovaču, To-
mažu Svetcu in Matjažu Ba-
lantiču.

Košarkarska tekma veteranov
V soboto, 9. junija, je na košarkarskem igrišču na Vrhpoljah potekala prva veteranska tekma ekip  
iz Vrhpolj in Stranj.

Udeleženci prve košarkarske veteranske tekme Vrhpolj in Stranj / Foto: Janez Balantič

Jure Ugovšek

Kamnik – Po jutranji kavi in 
sprehodu skozi mestno je-
dro smo strelce treh staro-
stnih skupin – mladinci, 
člani in seniorji – iz avstrij-
ske Štajerske povabili na 
prijateljsko tekmovanje v 
streljanju z zračno puško ter 
zračno pištolo. Strelci obeh 
klubov v občini Trofaiach so 
bolj vešči streljanja z večjimi 
kalibri, tako da so v vseh ka-
tegorijah z izjemo mladin-
cev slavili domači strelci.
Toda kot je na popoldan-
skem pikniku na lovski koči 
v Palovčah poudaril predse-
dnik Strelske družine Ka-
mnik Marjan Repič, so bili 
zmagovalci vsi nastopajoči. 
Izmenjavanje strelskih iz-
kušenj ljubiteljev rekreativ-
nega orožja ob okusni hra-
ni največjega mojstra žara 
med strelci Denisa Klariča 
je obogatilo tako goste kot 

gostitelje. Bogatejši za po-
znavanje uspešnih praks so 
se gosti popoldan vrnili v 
domovino. Še prej pa je 
predsednik strelskega 
društva iz Trofaiacha Peter 
Pointner za prihodnjo po-

mlad kamniške strelce po-
vabil na povratno prija-
teljsko strelsko tekmovanje. 
Napovedal je tekmo v dveh 
disciplinah: z zračnim in 
malokalibrskim orožjem. 
Tekmovanje bo tako bolj 

izenačeno, a bržkone zopet 
v drugem planu.
Srečanje ne bi teklo tako 
gladko brez pomoči Janeza 
Ivanca, Slovenca iz Trofaia-
cha, ki je pomagal koordini-
rati prijetno druženje.

Gostili strelce iz Trofaiacha
Po seriji gostovanj občanov, kulturnikov in občinskih funkcionarjev iz partnerske občine Trofaiach  
je Kamnik v maju gostil najpreciznejše iz omenjene avstrijske občine.

Strelci iz Kamnika in Trofaiacha na popoldanskem pikniku pri lovski koči v Palovčah 
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Mira Papež

Kamnik – Osemnajsto vete-
ransko svetovno prvenstvo v 
gorskih tekih na Ratitovcu 
se je končalo s presežniki za 
KGT Papež, dvakrat je pod 
ostenji Ratitovca zazvenela 
slovenska himna. Naslov 
svetovnega prvaka v katego-
riji nad petdeset let je dose-
gel Miran Cvet, Mojca Koli-
gar, sicer tudi aktualna dr-
žavna prvakinja v gorskem 
maratonu, pa je bila najbolj-
ša na svetu v skupini nad 35 
let. Zmaga je pomenila tudi 
najboljši čas na najdaljši 
moški progi (10,8 kilome-
tra) s časom 1;02:22 in 
ženski progi (7,2 kilometra) 
s časom 52:04. V kategoriji 
M55 je bil dvanajsti Franci 
Teraž, v kategoriji Ž50 pa 
šesta Urška Trobec.
Na open race tekmi sta bila 
spet zmagovalni tandem 

Jasmina Jelovšek in Timotej 
Bečan (oba KGT Papež). 
Tekma je štela tudi za držav-
no prvenstvo veteranov, kjer 
so se spet odlično odrezali 
veterani KGT Papež. Držav-
na prvaka sta postala Franci 
Teraž (M55) in Miran Cvet 
(M50), državna podprvaka 
pa Urška Trobec (Ž50) in 
Metod Bregar (M45). Peta 
sta bila Bojan Kožuh (M55) 
in Mirko Janjatovič (M45). 
Prvega julija bo v Makedoni-
ji evropsko prvenstvo v gor-
skih tekih, disciplina gor-
dol. V reprezentanci Slove-
nije bo kar šest članov KGT 
Papež: člani Timotej Bečan, 
Gašper Bregar, Miran Cvet, 
članica Jasmina Jelovšek in 
mladinca Domen Avbelj in 
Nejc Uršič. Vodja slovenske 
reprezentance bo Dušan Pa-
pež, predsednik združenja 
za gorske teke pri AZS in 
predsednik KGT Papež.

Na Ratitovcu slavili 
člani KGT Papež

Jasna Paladin

Snovik – V soboto, 16. juni-
ja, so v Snoviku pripravili že 
13. vzpon z gorskimi kolesi 
Terme Snovik-GTC 902 Čr-
nivec. S startom ob 10. uri 
so se na desetkilometrsko 
progo s 440 metri višinske 
razlike najprej podali starej-
ši, malo za njimi pa so se v 
boj za odličja na dvokilome-
trsko in štirikilometrsko 

progo pognali še mlajši ko-
lesarji. Skupno je tekmovalo 
39 kolesarjev. Pri moških je 
bil najhitrejši Boštjan Hri-
bovšek (Calcit Bike Team) s 
časom 26:42, pri ženskah 
pa Špela Škrajnar (Ganesha 
Team) s časom 34:59. Pri 
mlajših tekmovalkah je prvo 
mesto osvojila Zarja Pančur, 
najhitrejša mlajša kolesarja 
pa sta bila Tim Zavasnik in 
Tadej Dogša.

Iz Snovika na Črnivec 
najhitrejši Hribovšek

Jasna Paladin

Kamnik – Maraton Alpe, le-
tos bo že dvanajsti po vrsti, 
velja za največji izziv med 
rekreativnimi kolesarji, saj 
jih na trasi čakajo kar trije 
alpski prelazi – Jezerski vrh, 
Pavličevo sedlo in Črnivec. 
Na cilju v Kamniku, ko je 

krog sklenjen, je za udele-
ženci 130 kilometrov in dva 
tisoč metrov premagane vi-
šinske razlike. Organizatorji 
tudi letos na startu v Kamni-
ku pričakujejo več kot 
šeststo kolesarjev tako iz 
Slovenije kot iz tujine.
Organizatorji na dvanajstem 
Maratonu Alpe Scott kot pi-

lotni projekt predstavljajo 
e-bike kategorijo. Kot prvi 
rekreativni cestni maraton 
bodo udeležbo na ta način 
omogočili tudi kolesarjem z 
električnimi kolesi, in sicer 
znotraj posebne enotne ka-
tegorije.
Startno-ciljni prostor bo tudi 
letos zaradi del ob kamniški 

obvozni cesti na obrobju Ka-
mnika ob Športnem stadio-
nu Mekinje. Ugodnejše 
predprijave na maraton po-
tekajo še do 29. junija.
Zaradi tekme bodo veljale 
mobilne zapore prometa, 
med 12.30 in 16. uro pa bo 
popolna zapora ceste Go-
dič–Mekinje.

Bliža se kolesarski Maraton Alpe
Najbolj zahteven kolesarski maraton v Sloveniji s slikovito traso okoli Kamniško-Savinjskih Alp  
bo potekal v nedeljo, 8. julija. Letošnja novost je kategorija za električna kolesa.
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Probiotiki za vagino

ZA INTIMNO ZDRAVJE 
POSKRBIMO S 
POMOČJO NARAVE
Statistika pravi, da se kar 75 odstotkov 
žensk vsaj enkrat v življenju sreča z okužbo 
nožnice ali zunanjega spolovila. Težave 
povzročajo bakterije oziroma glivice, ki 
porušijo naravno ravnovesje. To se zgodi 
zaradi starostnih ali hormonskih sprememb, 
zaradi kontracepcije ali zdravljenja z antibi-
otiki, pretirane ali neustrezne higiene, 
nezaščitene spolne aktivnosti ali spodnjega 
perila in higienskih vložkov iz sintetičnih 
materialov.   
Dve najpogostejši težavi
Najpogostejši obliki vaginalnih okužb sta bakterijska 
vaginoza in glivična okužba nožnice. Za bakterijsko 

vaginozo je značilno, da naravno prisotne laktobacile 
nadomestijo druge bakterijske vrste. Takrat se 
najpogosteje v nožnici zviša pH vrednost, pojavi se 
sivkasto-bel izcedek, ki ima izrazito neprijeten vonj. 
Pri glivični okužbi pride do čezmernega razrasta 
glivic. Značilni simptomi so bel, sirast izcedek, 
srbečica in dražeč občutek, nemalokrat tudi 
bolečina. Bakterijsko vaginozo in glivično okužbo 
zdravimo z antibiotiki ali antimikotiki, odvisno od 
vrste okužbe. 
Pomoč iz narave
V zdravi nožnični flori prevladujejo probiotiki, ki so 
vrsta mlečnokislinskih bakterij. Ko se nožnično 
ravnovesje poruši, je ženskam dana možnost, da ga 
pomagajo telesu ponovno vzpostaviti: probiotike si 
lahko same vnesejo v nožnico. To možnost jim 
prinaša Tosamina blagovna znamka Natura Femina 
by ellen, katere del so izdelki s probiotiki. 
S tamponi Natura Femina by ellen s probiotiki si 
ženske ob okužbah pomagajo med menstruacijo. 
Da bodo »dobre« bakterije delovale optimalno, se 
morajo držati načela 3 x 3 x 3: uporabiti morajo vsaj 

Strokovna sodelavka Mateja Ferlan, 
Bela štacunca Kamnik, na Ljubljanski cesti 4 F  
Večina žensk dobro ve, da je narava vedno naša zanesljiva zaveznica. V 
Beli štacunci svetujemo, da je treba izkoristiti tisto, kar nam ponuja, in 
tudi za intimno zdravje poskrbeti z njeno dobrodejno pomočjo. 
Obiščite nas, da vam bomo izdelke Natura Femina by ellen podrobno 
predstavili in vam svetovali, kako jih uporabljati.

tri tampone dnevno, tri dni ciklusa, tri cikluse 
zaporedoma. 
Intimna krema Natura Femina by ellen s 
probiotiki pomaga odpraviti suhost intimnih 
predelov, srbečico, izcedek in neprijeten vonj ob 
okužbah. Ker poleg  probiotikov vsebuje tudi 
rastlinske maščobe, je koristna na dva načina: vlaži 
in ščiti kožo ter pomaga vzdrževati naravno 
mikrofloro zunanjega spolovila. 

Intimna pena Natura Femina by ellen probiotikov 
ne vsebuje, vseeno pa z njo ženske svojim intimnim 
predelom naredijo veliko uslugo. Izdelana je 
namreč iz popolnoma naravnih sestavin, zato je za 
nežno in občutljivo kožo, ki je podvržena 
pogostemu umivanju, zelo blagodejna, saj je ne 
izsušuje. Pena preprečuje neprijeten vonj, žajbelj, ki 
je med njenimi sestavinami, pa deluje protivnetno.

•  test za prepoznavanje vaginalnih 

    okužb,

•  priporočamo ob sumu na neravnovesje       

    mikroflore, med nosečnostjo, po 

    zdravljenju z antibiotiki, preventivno.

pH-CONTROL®

by

S tem kuponom vam v Tosamini Beli štacunci Kamnik, na Ljubljanski cesti 4 F, podarimo 25 % popusta na izbran izdelek ob 
enkratnem nakupu nad 20 evrov. Kuponi, boni, popusti in akcije se ne seštevajo. Kupon ne velja v spletni trgovini, na zaklenjene 
cene, darilne bone in izdelke na medicinsko naročilnico, ki jo predpiše zdravnik. Kupon je za enkratni nakup in velja do 20. 7. 2018.

KUPON ZA 
POPUST25%

Probiotiki
vaginoZA

Jože Arko

Duplica – Imelo je nekaj 
osnovnih namenov, in sicer 
pokazati  spoštljiv odnos do 
sedanjih in predvsem nek-
danjih vrhunskih športni-
kov ter njihovih dosežkov, 
prikazati  vrednote, ki jih 
udejanja šport,  in sicer eki-
pni duh, prijateljstvo, spo-
štovanje nasprotnika in pra-
vil, delovne navade, red in 
disciplino, doseganje opti-
malnih rezultatov in odlič-
nosti ter spodbujati športno-
-rekreacijske aktivnosti.
Letos so se dogodku pridru-
žili nekdanji reprezentanti v 
nogometu, smučarskih sko-
kih, biatlonu, smučarskem 
teku, kolesarstvu ter glasbe-
niki, politiki, športni novi-
narji  in drugi. Biatlonce sta 
zastopala Andrej Lanišek in 
Janez Vodičar, smučarske 
tekače olimpijca Jože Kle-
menčič in Jani Kršinar, no-
gometaše reprezentanta zla-
te selekcije Amir Karić, Er-
min Šiljak ter Nenad Prote-
ga, reprezentant in sedanji 
pomočnik selektorja Robert 
Englaro, Darko Karapetro-
vić, Darko Domadenik, To-
maž Strgar, bivši igralec 
Stuttgarta Jovica Gavrilović, 
smučarske skakalce so za-
stopali Mitja Mežnar, Janez 

Zelnik, Darko Prevc in To-
maž Hrovat, od politikov se 
je prireditve udeležil Matej 
Tonin, Občino Kamnik so 
zastopali Igor Žavbi, Dušan 
Papež in Franci Kramar, TV 
novinarje in radijske vodite-
lje Tomaž Klemenčič in 
Miha Deželak, občino Ko-
menda podžupan Igor Šte-
be, iz glasbenih vrst smo vi-
deli Staneta, Mateja Kregar-
ja in Roberta Smolnikarja, 
iz reprezentance duhovni-
kov Slovenije pa je nastopil 
Simon Lorber. 
Podžupan Igor Žavbi   je 
športnikom v imenu Občine 
Kamnik zaželel obilo špor-
tnih užitkov in čim manj 
poškodb. Zbrane je pred za-
četkom tekme pozdravil 
tudi predsednik Športne 
zveze Kamnik Dušan Papež. 
Osrednji del srečanja je bila 
nogometna tekma v malem 
nogometu na travi, ki se je 
končala z rezultatom 4 : 3. 
Po dvakrat sta zadela Ermin 
Šiljak in Jože Arko, po 
enkrat pa Miha Deželak, 
Darko Karapetrović in Matej 
Tonin. 
Predtekmo sta odigrali ekipi 
Tuhinja in Lukovice, na tek-
mah pa je sodil Miran Štros. 
Za uspešno izvedbo in po-
moč se zahvaljujemo vsem 
sponzorjem in donatorjem.

Štirinajsto srečanje 
športnikov Slovenije

Srečanje, ki ga je organiziralo Društvo Dogodek 
Kamnik, je bilo na nogometnem igrišču na 
Duplici.

Jasna Paladin

Kamnik – »Stari grad nad 
Kamnikom je izrazito lepa 
lokacija, ki ponuja čudovit 
razgled, hkrati pa je pot do 
te lokacije dovolj zanimiva, 
da omogoča tudi tekaško 
tekmovanje. Organizacija 
teka na Stari grad je tako že 
več let trajajoča želja, ki nam 
jo je letos uspelo uresničiti. 
S tem smo povezali zgodo-
vinsko dediščino mesta Ka-
mnik z gorskim tekom, še 
enim športom, ki je v Ka-
mniku izrazito razvit. Hkra-
ti pa želimo s to prireditvijo 
pohodnike opozoriti na še 
eno od manj poznanih, a 
bolj urejenih poti, na obe 
priljubljeni izletniški točki, 
Stari grad in Špico,« je pove-
dal  Franci Kramar, vodja 
športnih programov na Za-
vodu za turizem, šport in 
kulturo Kamnik, ki si želi, 

da bi tek postal tradiciona-
len.
Za tekače so pripravili dve 
trasi s startom po tako ime-
novanih vlakah – za osnov-
nošolce, ki so startali že ob 
12. uri, je bila dolga 850 me-
trov, za odrasle, ki so se v 
klanec pognali ob 18. uri, pa 
dobrih tri tisoč metrov. Za 
urejenost proge in označbe 
so skupaj z organizatorji 
poskrbeli člani  Planinskega 
društva Kamnik. 
Zmagovalec prvega Bodifi-
tovega teka na Stari grad je 
postal Dušan Globočnik, ki 
je za tek od starta za Zdra-
vstvenim domom Kamnik 
do Grajske terase na Starem 
gradu potreboval 18 minut 

in 52 sekund. Drugo mesto 
je osvojil Matjaž Štanfel, 
tretjega pa Domen Avbelj. 
Najhitrejša tekačica je bila 
Dominika Ahačič s časom 
24:53. Sledili sta ji Katja Ma-
rolt in Ana Dimnik.
Tekmovanje je štelo tudi kot 
občinsko prvenstvo v gor-
skih tekih za osnovne šole. 
Najhitreje je progo prete-
kel  Žan Trebušak  iz (letnik 
2003) s časom 6:01. Drugo 
mesto je osvojil Izak Poljan-
šek  (letnik 2004, čas 6:22), 
tretje pa Nik Romšak (letnik 
2006, čas 6:26). Med učen-
kami pa so bile najhitrejše 
tri Viktorija Dolinšek, Ana 
Podgoršek in Lara Maksim 
Bedrač.

Gorski tekači prvič 
tekli na Stari grad
Gorski tek na Stari grad je nekdaj že bila priljubljena tekma ljubiteljev klancev, na Zavodu za turizem, 
šport in kulturo Kamnik pa so minuli petek športno dogajanje popestrili s prvim Bodifitovim tekom 
na Stari grad.

Takole so se na progo proti Staremu gradu pognali osnovnošolci. / Foto: Samo Trtnik

Zmagovalec prvega Bodifitovega teka na Stari grad je 
postal Dušan Globočnik. / Foto: Veronika Savnik

Kamnik – Na odbojkarskih igriščih Pod skalco v Kamniku 
bodo v nedeljo, 24. junija, pripravili prvi turnir sezone, in 
sicer turnir mešanih dvojic Kamnik Beach Volleyball Open z 
začetkom ob 10. uri. Turnir je odprt tako za registrirane kot 
rekreativne odbojkarje in odbojkarice. Startnino v višini 
dvajset evrov lahko poravnate na dan dogodka, vključuje pa 
tudi obrok. Sistem igranja bo prilagojen številu prijavljenih 
ekip in statusu. Prijavite se lahko le še danes, 22. junija, na 
ici.hribar67@gmail.com. Najboljšim ekipam bodo podelili 
tudi denarne nagrade. J. P. 

Turnir v odbojki na mivki za mešane dvojice
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  NOVA KNJIGA

                                         Jelena Justin 

POZDRAVLJENE,  
GORE 4

7 poglavij7 gorskih skupin70 planinskih tur

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4  

v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali  

na: narocnine@g-glas.si. Za dostavo po pošti se poštnina  

zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.
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Jelena Justin je ob 70-letnici Gorenjskega glasa izbrala 

70 najlepših planinskih tur iz sedmih gorskih skupin: 

Dolomiti, Karnijske Alpe, Zahodne Julijske Alpe, Vzhodne 

Julijske Alpe, Karavanke, Kamniško-Savinjske Alpe in 

Alpsko predgorje. Vodnik je prava planinska poslastica.

20
EUR

Aleš Senožetnik

Kamnik – Charter je tradici-
onalni klubski večer ob kon-
cu lionističnega leta. V za-
četku junija so ga člani Li-
ons kluba Kamnik pripravili 
na gradu Zaprice, kjer so 
gostje uživali v melodijah 
skupine Sprukci, pozabili pa 
niso niti na dobrodelnost.
Tako so podelili dve donaci-
ji: 950 evrov, ki so jih zbrali 
na teku Tečem, da poma-
gam v Volčjem Potoku, je 
šlo v roke Društvu gluhosle-
pih Dlan, likovno učilnico 
OŠ Marije Vere pa so poma-
gali opremiti z novim pro-
jektorjem, za katerega so 
večino sredstev zbrali s 
predstavo Đurologija, ki so 
jo marca organizirali v 
Domu kulture Kamnik. 
»Gluhoslepim je življenje 
zelo oteženo in nujno potre-
bujejo pomoč spremljeval-
cev. Delovanje društva Dlan 
v največji meri temelji na 
prostovoljni bazi, zato smo 
veseli, da jim lahko pomaga-
mo. Z Osnovno šolo Marije 
Vere pa že več let sodeluje-
mo pri projektu Plakat miru. 
Gre za mednarodni likovni 
natečaj, ki poteka že dvajse-
to leto v 120 državah. Letos 
so nam učenci še posebej 
pomagali z izdelavo voščil-
nic in drugih izdelkov, s po-
močjo katerih smo zbirali 

sredstva na novoletni stojni-
ci, zato smo se odločili, da 
sredstva namenimo njim,« 
nam je povedala Barbara 
Božič, ki bo v naslednjem 
lionističnem letu vodila 
kamniške dobrodelnike in 
je na tem mestu nasledila 
Aleša Lipičnika. 
V klubu, ki trenutno šteje 18 
članov, poleg večjih projek-
tov organizirajo tudi več 
manjših. Pred časom so po-
magali reševati stanovanj-
sko stisko občanke. »Moto 
lionizma je, da skupaj zmo-
remo več. V kamniškem 
klubu smo zbrani ljudje, ki 
finančno morda nismo tako 
močni, da bi lahko sami ve-
liko postorili, skupaj pa smo 
zmožni marsičesa,« še do-
daja Barbara Božič.

Skupaj so močnejši
Ob koncu lionističnega leta so kamniški lionsi 
izbrali novo predsednico in podelili dve donaciji.

Aleš Lipičnik in Barbara 
Božič / Foto: Aleš Senožetnik

Marjan Schnabl

Stahovica, Kamnik – V idi-
lični dolinici se je pomerilo 
več ekip in posameznikov v 
streljanju z malokalibrsko 
puško na tarčo srnjaka, stoje 
s prislonom ob količek in z 
optiko na razdalji 35 metrov 
ter s kroglo velikega kalibra 
na tarčo lisice sede z naslo-
nom in optiko na razdalji 
sto metrov.
Nastopajoči so bili razdelje-
ni v več kategorij, ekipni in 
posamezni rezultati pa so 
bili naslednji: nečlani lo-
vskih družin – prvo mesto 
Pavel Serša, člani lovskih 
družin – prvo mesto Blaž 
Drčar (LD Tuhinj), veterani 
lovskih družin – prvo mesto 
Zdravko Vrankar (LD Ka-
mnik).
Ekipno zmago in s tem po-
kal Občine Kamnik si je pri-
borila ekipa LD Tuhinj v 
postavi: Blaž Drčar, Miha 
Burja in Leon Lautar. Ob iz-
datni pogostitvi organizator-
ja tekmovanja se je druženje 
nadaljevalo vse do poznih 
popoldanskih ur.
V nedeljo, 3. junija, pa je Lo-
vska družina Kamnik na 
strelišču pri lovski koči v Pa-
lovčah priredila odprto pr-
venstvo v streljanju z malo-
kalibrsko puško na klasično 
tarčo v razdalji na petdeset 
metrov, z uporabo optike in 
sede z naslonom spredaj/

zadaj z mize. V prekrasnem 
sončnem dopoldnevu se je 
na strelišču zbralo več kot 
120 udeležencev. Nastopilo 
je skupno 18 ekip. Tekmova-
nje je potekalo ekipno in po-
samično, pri prvem strelja-
nju so se rezultati upoštevali 
za medalje in pokale, pri 
drugem streljanju, ki sicer 
ni bilo obvezno, pa za pri-
vlačne in bogate nagrade. 
Vzporedno z uradnim tek-
movanjem je potekalo tudi 
zabavno streljanje na skrito 
tarčo, ki je bolj podobno igri 
na srečo kot odvisno sposob-
nosti in znanja strelca. 
V zgodnjih popoldanskih 

urah je vodja strelskih sod-
nikov Pavel Serša uredil re-
zultate in nato je starešina 
LD Kamnik Marjan Tušak s 
Primožem Osolnikom in 
Zdravkom Vrankarjem po-
delil medalje, pokale in na-
grade najboljšim strelcem, 
strelkam in ekipam. Zmago-
valci so bili v različnih kate-
gorijah naslednji: ženske – 
Karmen Vrankar (Kamnik), 
člani B skupina – Mirko 
Hajšek (Šentjernej), vetera-
ni ZVVS – Gorazd Bošnjak 
(Logatec), lovci super vetera-
ni – Marjan Schnabl (LD Ka-
mnik), lovci veterani – 
Zdravko Vrankar (LD Ka-

mnik) in člani lovci – mesto 
Primož Osolnik (LD Ka-
mnik).
Ekipno zmago so tokrat 
osvojili strelci ekipe Sever iz 
Logatca (298 krogov) drugo 
mesto je pripadalo ekipi 
Vrankar team iz Kamnika 
(296 krogov) in tretje mesto 
ekipi SDV Kamnik 1 (294 
krogov). Rezultati so bili več 
kot odlični, kar dokazuje re-
snost in dobro pripravlje-
nost nastopajočih. Mnogi so 
o svojih uspehih, nekateri o 
neuspehih, razmišljali ob 
kramljanju s prijatelji in ko-
vali načrte za naslednji strel-
ski obračun.

Lovci v dobri formi
Lovska družina Stahovica je na strelišču v Konjski dolini v soboto, 26. maja, priredila odprto lovsko 
strelsko tekmovanje za pokal Občine Kamnik.

Prejemniki medalj in pokalov v Konjski dolini / Foto: Ksenja Kranjec

Jasna Paladin

Kamnik – Jubilantom (tis-
tim, ki so se dogodka udele-
žili) sta priznanja in cvetje 
tokrat podelila predsednik 
Društva upokojencev Ka-
mnik Vinko Polak in podžu-
pan Igor Žavbi.
Diamantno obletnico so pra-
znovali Marija in Jože Capu-

der ter Ana in Jože Kalan. 
Biserno poroko so obeležili 
Ana in Avgust Hančič, Ma-
rija in Janez Hrastovec, Ve-
ronika in Pavel Jeras, Valen-
tina in Franc Kregar, Ana in 
Janez Vinšek. Zlatoporočen-

ci pa so: Rozalija in Maks 
Humar, Mira in Tomaž Jan-
čar, Slavka in Ludvik Kanci-
lja, Ivana in Karl Koštomaj, 
Terezija in Andrej Mejač, 
Marinka in Peter Podjed, 
Pavla in Jože Rak, Marija in 

Ivan Troha, Rozka in Janez 
Vrhovnik ter Jadviga in Al-
bert Žibert.
Za prijetno vzdušje so tudi 
letos poskrbele Ljudske pev-
ke Predice in Folklorna sku-
pina Kamnik.

Počastili tudi diamantna para
V Društvu upokojencev Kamnik so pred dnevi pripravili slavje za svoje člane, ki so v prvi polovici leta 
praznovali okrogle obletnice poroke.

Od diamantnih parov sta se 
dogodka udeležila Ana in 
Jože Kalan. / Foto: Občina Kamnik

Bisernoporočenci v družbi Igorja Žavbija in Vinka Polaka / Foto: Občina Kamnik
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Simon Šubic

Tacen, Kamnik – Med dvaj-
setimi policisti, dvema voja-
koma in sedmimi občani, ki 
so ta mesec v Tacnu prejeli 
medalje policije za hrabrost 
in požrtvovalnost, so bili 
tudi kamniški policistki Bar-
bara Oblak in Mirjam Vido-
vič ter prostovoljna gasilca 
Aljaž Romšak in Dušan 
Mali (tudi policist v Ljublja-
ni). Prvi sta prejeli medalji 
za požrtvovalnost, druga dva 
pa za hrabrost. 
Policistki Barbara Oblak in 
Mirjam Vidovič ter prosto-
voljna gasilca Aljaž Romšak 
in Dušan Mali so si prizna-
nja policije zaslužili za po-
gumno posredovanje 10. 
januarja letos, ko so iz nara-
sle Kamniške Bistrice še 
pravočasno rešili dekle, ki ji 
je med jutranjim sprehaja-
njem psa v Stranjah spodr-
snilo v deročo reko, so obra-
zložili na policiji. Takoj po 
prejetju tega obvestila sta 
policistki Oblakova in Vido-
vičeva odhiteli do zelo dero-
če reke in žensko opazili 
sredi struge. Le še stežka se 
je oklepala ene od skal in 
obupana klicala na pomoč. 
Do policistk sta takrat pris-
topila Dušan Mali in Aljaž 
Romšak, ki sta bila na kraj 
napotena kot prostovoljca v 
gasilskem društvu. Predla-
gala sta, da se – navezana 
na vrv – poskusita prebiti 
do ženske v vodi, policistki 

pa ju pri tem varujeta. Mali 
je v vodo zabredel prvi, za 
njim pa še Romšak. Poli-
cistki sta se čvrsto namestili 
na bregu, Oblakova tudi do 
kolen v vodi, in sta počasi 
popuščali vrv, dokler ni Ma-
liju uspelo pribresti do de-
kleta. Tedaj so na kraj pris-
peli tudi preostali gasilci, ki 
so ob pomoči obeh policistk 
do skale vodoravno razte-
gnili teleskopsko lestev in 
po njej spustili plastične 
sani. Gasilca sta nato 
žensko dvignila nanje in jo 
tako uspešno rešila na ko-

pno, kjer so jo v oskrbo 
prevzeli reševalci.
»Ko je bil poziv na interven-
cijo, sem najprej pomislil, 
da se zadeva ne bo najbolje 
iztekla, saj je bila reka res 
deroča. Ob prihodu na kraj 
smo ugotovili, da so še mož-
nosti za rešitev mladega živ-
ljenja, kar nam je tudi uspe-
lo,« se spominja prostovolj-
ni gasilec Aljaž Romšak. 
Prejeto medaljo za hrabrost 
jemlje kot priznanje za vse 
gasilce, ki so bili vključeni v 
reševanje. »Sam osebno v 
takih primerih bolj malo 
razmišljam. Razmišljam in 
osredotočim se na tisti tre-
nutek in na to, da zaščitimo 
samo žrtev. Potem pa upam, 
da čim prej pridejo v pomoč 
gasilski kolegi, saj kot posa-
meznik nimam toliko mož-

nosti kot ob združenih mo-
čeh gasilcev in tudi poli-
cistov,« je dodal. 
Priznanja sta podelila notra-
nja ministrica Vesna 
Györkös Žnidar in generalni 
direktor policije Simon Ve-
lički. »V čast mi je, da sem se 
srečal z vami in da vam lah-
ko podelim medalje policije. 
Vaša dejanja so nam za zgled 
in ponosni smo na vas,« je 
poudaril v svojem nagovoru. 
»Nihče te ne more nikoli 
vnaprej pripraviti za to, da se 
žrtvuješ za nekoga drugega: 
za skok v ledeno vodo, za 
spopad z napadalnim psom 
ali boj z ognjenimi zublji … 
Šola za hrabrost ne obstaja, 
čut za to, kar je prav, eno-
stavno je v človeku ali pa ga 
ni. Vi ta čut imate,« je tudi 
dejal Velički.

Rešili mlado življenje
Kamniški policistki Barbara Oblak in Mirjam Vidovič ter prostovoljna gasilca Aljaž Romšak in Dušan 
Mali so prejeli medalje policije za požrtvovalnost in hrabrost.

Nagrajenci iz Kamnika (z leve) Mirjam Vidovič, Aljaž Romšak, Barbara Oblak in Dušan 
Mali ter generalni direktor policije Simon Velički / Foto: Tina Dokl

Policistki Barbara Oblak in Mirjam Vidovič ter 
prostovoljna gasilca Aljaž Romšak in Dušan 
Mali so si priznanja policije zaslužili za 
pogumno posredovanje 10. januarja letos.

Jasna Paladin

Kamnik – Sredi maja je v 
Murski Soboti potekalo dr-
žavno tekmovanje razisko-
valnih nalog Znanost mladi-
ni, na katerega se je uvrstilo 
tudi sedem dijakov Gimna-
zije in srednje šole Rudolfa 
Maistra Kamnik s štirimi 
nalogami. V konkurenci 
963 raziskovalcev oziroma 
496 nalog so dosegli odlič-
ne rezultate.
Zlato priznanje so prejeli 
Špela Bernardič in Tim 
Kmecl pod mentorstvom 

profesorja Lojzeta Vrankarja 
in Simona Mermala za nalo-
go Od Lune do središča ga-
laksije z radijskimi valovi v 
kategoriji Astronomija in fi-
zika, Jerca Šuštar in Maša 
Kotnik pod mentorstvom 
profesorice Cirile Jeras in 
dr. Rajka Slapnika za nalogo 
Ali navadnega škržka čez 
nekaj let ne bo več? v katego-
riji Ekologija z varstvom 
okolja ter Neža Lanišek in 

Janja Pančur pod mentor-
stvom profesorice Sonje Tr-
škan, dr. Ambroža Kregarja 
in Gašperja Tonina v kate-
goriji Geografija in geologi-
ja za nalogo Vrtače Rampolj 
in okolice v kamniški obči-
ni.
Srebrno priznanje je v kate-
goriji Filozofija ali sociologi-
ja prejel Rok Hribar pod 
mentorstvom profesorja Bo-
jana Časa in Gašperja Toni-
na za nalogo Sovražni novi 
splet – sovražni govor na 
spletu ter pogled srednješol-
cev nanj. »Dijaki so za razi-

skovanje žrtvovali svoj pros-
ti čas, pri tem pa veliko no-
vega spoznali in teoretično 
znanje prenesli v prakso. S 
svojim delom so dokazali, 
da se za prihodnost razisko-
valne dejavnosti v našem 
okolju ni bati, saj je bila ka-
kovost njihovih nalog potr-
jena tudi na mednarodnem 
nivoju,« je na dijake pono-
sen eden od mentorjev Loj-
ze Vrankar.

Zlata priznanja 
gimnazijcem
Mladi raziskovalci Gimnazije in srednje šole 
Rudolfa Maistra Kamnik so na državnem 
tekmovanju osvojili tri zlata in eno srebrno 
priznanje.

TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_LAZJI_18_kam_12
NALOGA

8 2 3 1
5 2 9 6

4 3 6 5
7 3 5 6 4

9 8
5 8 7 4 9
9 4 5 3

2 1 8 7
1 6 7 9

sudoku_LAZJI_18_kam_12

REŠITEV

8 9 6 2 4 5 7 3 1
7 5 2 1 9 3 4 6 8
4 3 1 7 8 6 9 2 5
2 7 9 3 5 1 6 8 4
6 4 3 9 2 8 5 1 7
5 1 8 6 7 4 3 9 2
9 8 7 4 6 2 1 5 3
3 2 4 5 1 9 8 7 6
1 6 5 8 3 7 2 4 9

sudoku_TEZJI_18_kam_12
NALOGA

8 4 1 3
9 1 7

6 4
5 3 9
6 9 5 1
1 8 7

8 7
2 9 5

2 3 1

sudoku_TEZJI_18_kam_12

REŠITEV

8 4 6 1 5 2 9 7 3
9 1 2 3 7 4 8 5 6
7 5 3 6 8 9 1 4 2
5 3 8 7 1 6 4 2 9
6 7 9 2 4 8 5 3 1
1 2 4 9 3 5 6 8 7
3 8 1 5 9 7 2 6 4
4 6 7 8 2 1 3 9 5
2 9 5 4 6 3 7 1 8

sudoku_TEZJI_18_kam_12
NALOGA

8413
917

64
539
6951
187

87
295

231

sudoku_TEZJI_18_kam_12

REŠITEV

846152973
912374856
753689142
538716429
679248531
124935687
381597264
467821395
295463718

Rešitev:

LAŽJI 
SUDOKU

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

Kamniški sudoku

sudoku_LAZJI_18_kam_12
NALOGA

8231
5296

4365
73564

98
58749
9453

2187
1679

sudoku_LAZJI_18_kam_12

REŠITEV

896245731
752193468
431786925
279351684
643928517
518674392
987462153
324519876
165837249

»Dijaki so s svojim delom dokazali, da se za 
prihodnost raziskovalne dejavnosti v našem 
okolju ni bati, saj je bila kakovost njihovih nalog 
potrjena tudi na mednarodnem nivoju.«

Vabimo vas, da z nami obiščete vrtove Semenarne Ljubljana, ki so v Selek-
cijsko-poskusnem centru na Ptuju. Na ogled bo več kot tisoč vzorcev, med 
njimi vse vrtnine, cvetlice in zelišča, vzgojena iz semena, s poudarkom na 
avtohtonih in udomačenih sortah. Strokovnjaki nam bodo pokazali tudi  
različna zelišča in medovite rastline, ki so nepogrešljive na vrtovih ali balko-
nih in okenskih policah. Seveda ne bodo manjkale niti eksotične rastline, ki 
so značilne za različne predele sveta. Po ogledu se bomo zapeljali v Sloven-
sko Bistrico in si tam ogledali grad, vodniki nam bodo predstavili življenje v 
gradu pred dvesto in več leti, obiskali bomo tudi učno uro v razredu. Sledilo 
bo okusno kosilo na bližnjem kmečkem turizmu. Lepo vabljeni!

Odhod avtobusa:  
ob 6.00 z AP Radovljica,  ob 6.25 z AP Creina,   
ob 6.35 z AP Mercator Primskovo, ob 6.55 z AP Škofja Loka 
Vrnitev v Kranj predvidevamo okrog 20. ure.

Cena izleta je 32 EUR.
Cena vključuje: prevoz, ogled vrtov Semenarne na Ptuju, ogled gradu in 
učno uro, kosilo in DDV.

Za rezervacijo čim prej pokličite na tel. št.: 04/201 42 41, se oglasite  
osebno na Bleiweisovi c. 4 v Kranju ali pišite na: narocnine@g-glas.si.
Za odjave, ki prispejo kasneje kot dva delovna dneva pred odhodom, zaračunamo potne 
stroške.  

          IZLET // sreda,  4.  julija 2018
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VRTOVI SEMENARNE IN GRAD
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Prireditve

petek, 22. junija 2018

Koledar prireditev pripravlja: Zavod za turizem, šport in kulturo Kamnik, 
tel.: 01 831 82 50, prireditve.kamnicanka@gmail.com

Številne druge prireditve v občini Ka-
mnik najdete na uradni spletni strani 
Občine Kamnik www.kamnik.si/ pod rub-
riko Kam v juniju? ter na spletni strani 
Zavoda za turizem in šport v občini Ka-
mnik www.visitkamnik.com.

ZAVOD ZA TURIZEM, ŠPORT IN KULTURO KAMNIK

Petek, 22. junija, od 18. do 23. ure, Park Evropa
Kul petek

Gostinci iz Kamnika in okolice bodo v Parku Evropa ponujali 
prvovrstno hrano, ki jo bodo pripravili pred vami. Ker pa je kulinarika 
močno povezana z ambientom, v katerem je hrana postrežena, bo 
tudi letos kulinarične večere v parku spremljala kakovostna živa glas-
ba. Tokrat boste lahko prisluhnili svetovnim hitom v akustični izvedbi 
zasedbe Laqustik.

Petek, 29. junija, od 18. do 23. ure, Park Evropa
Kul petek

Tokrat boste lahko prisluhnili swing glasbi zasedbe Swingwagon.

Petek, 6. julija, od 18. do 23. ure, Park Evropa
Kul petek

Tokrat boste lahko prisluhnili blues glasbi zasedbe EMŠO blues band.

Petek, 13. julija, od 18. do 23. ure, Park Evropa
Kul petek

Tokrat boste lahko prisluhnili dixieland glasbi zasedbe Ober Dixie 
Band.

Petek, 20. julija, od 18. do 23. ure, Park Evropa
Kul petek

Tokrat boste lahko prisluhnili country glasbi zasedbe Mali oglasi 
band.

Prireditve v juniju in juliju
ZAVOD ZA TURIZEM, ŠPORT IN KULTURO KAMNIK IN ZDRUŽENJA 
KAMNIŠKO-SAVINJSKIH ALP

Petek, 22. junija, od 20. uri, Stari grad nad Kamnikom
Gorniški film na Starem gradu

Gorniški filmski večer se bo začel ob 20. uri s pogovorom z alpinis-
tom Silvom Karom, ki bo predstavil svojo knjigo Alpinist. Avtor bo na 
voljo tudi za podpisovanje knjig. Ob 21.15 bo sledila projekcija filma 
Klatež: Legenda Freda Beckeyja. Za gostinsko ponudbo bo poskrbela 
Grajska terasa. Dostop na Stari grad z avtomobilom ne bo mogoč. Na 
voljo bo brezplačni avtobusni prevoz izpred parkirišča pri GSŠRM, ki 
ga zagotavlja Turistična agencija Vrankar. Vabljeni tudi, da se primer-
no opremljeni na Stari grad odpravite peš.

DRUŠTVO TUNŠKI GLAS IN KNJIŽNICA FRANCETA BALANTIČA KA-
MNIK

Nedelja, 24. junija, od 15. do 18. ure, Parkirišče pod 

cerkvijo sv. Ane v Tunjicah
Tunjiško pravljično raziskovanje 

Krajši pohod, delavnice za otroke in pripovedovalski dogodek

 

DOM KULTURE KAMNIK

Četrtek, 28. junija, ob 18. uri, dvorišče Doma kulture 

Kamnik
Poletje pod krošnjo: Cirkus Printi Pravi

Mini Klovnbufova karavana, Festival Klovnbuf

Cirkuška predstava in delavnica cirkuških rekvizitov (3+); vstop prost!

Sobota, 30. junija, ob 16. uri,  

Dom kulture Kamnik
Kulturno in športno društvo Sandžak: Ispod vela zaborava

Vstop bo prost.

Četrtek, 5. julija, ob 20.30, dvorišče Doma kulture 

Kamnik
Poletje pod krošnjo: StopTrik MFF 2017

Promocijska projekcija: StopTrik Festival, mednarodni filmski festival

Cikel devetih kratkih filmov stop motion animacije; vstop prost!

Četrtek, 12. julija, ob 20. uri, dvorišče Doma kulture 
Kamnik
Poletje pod krošnjo: Marina Orsag in Vlatka Difka

Gostuje Panč, Festival stand up komedije. Stand up (HR); vstop prost!

Četrtek, 19. julija, ob 18. uri, dvorišče Doma kulture 
Kamnik
Poletje pod krošnjo: Lea Menard: Trobla in Ključ

Gostuje Poletni lutkovni pristan Maribor

Lutkovno igrana predstava za otroke (3+); vstop prost!

ARBORETUM VOLČJI POTOK

Sobota, 23. junija, od 11. do 12. ure, otroško igrišče
Mamica moja, rekreacija

Mamica moja je vadba za vse mamice, ki želijo skupaj s svojim 
malčkom aktivno preživeti prosti čas. Vadba je namenjena za mamice 
po otrokovem šestem tednu oziroma, ko mamica opravi prvi pregled 
pri ginekologu. Plača se vstopnina v park. Vadba je brezplačna. Obve-
zna prijava na prireditve@arboretum.si.

Nedelja, 24. junija, od 11. do 13. ure, vhod v park
Slikarska delavnica za odrasle

Pod vodstvom Teje Vučko bomo prerisovali po Kobiličinih slikah ali pa 
slikali gredice vrtnic v parku. Slikarsko znanje ni potrebno. Delavnica je 
primerna za odrasle in mlade nad 15 let. Plača se vstopnina v park. De-
lavnica je brezplačna. Obvezna prijava na prireditve@arboretum.si.

Sobota, 30. junija, od 9. do 10. ure, steklenjak z metulji
Tropski metulji, strokovno vodenje

V Arboretumu poteka razstava tropskih metuljev. Vsi, ki želite kaj več 
izvedeti o teh lepih žuželkah, ste vljudno vabljeni na voden ogled. 
Plača se vstopnina v park. Vodenje je brezplačno. Obvezna prijava na 
prireditve@arboretum.si.

Nedelja, 1. julija, od 11. do 12. ure, otroško igrišče
Tiskanje z drevesnimi listi, otroška delavnica

V bližini lokacije naberemo nekaj raznolikih listov dreves in grmovnic, 
jih pobarvamo in odtisnemo. Primerno za vse starosti. Delavnica je 
brezplačna. Plača se vstopnina v park. Obvezna prijava na priredi-
tve@arboretum.si.

KRANFEST OSREDNJI GORENJSKI FESTIVAL 
KULTURE, ŠPORTA IN KULINARIKE 
V STAREM KRANJU

19.-21.
JULIJ

20
18

TABU / HAMO & TRIBUTE 2 LOVE / HELP ! BEATLES TRIBUTE / ABBA MIA 
SLAVKO IVANČIČ / TINKARA KOVAČ / EROIKA AROMATIKA  

DRŽAVNO PRVENSTVO V ODBOJKI NA MIVKI / FESTIVAL LAJNARJEV 
ULIČNO GLEDALIŠČE ANA MONROE / STAND UP

KRANSKA KUHNA / OTROŠKI KRANFEST

www.visitkranj.com

www.visitkranj.com

28. 6.
ČETRTEK

INNER 
CIRCLE
(Jamajka)



Zahvale, zanimivosti
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ZAHVALA

Zdaj ne trpiš več,
zdaj počivaš.

V 83. letu je utrujena od bolezni 
zaspala naša

Marija Homšak
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečena sožalja, darovane sveče, cvetje in svete maše. 
Hvala dr. Ambroževi, patronažni službi ZD Kamnik in 
Zavodu Pristan za vso pomoč in podporo. Zahvaljuje-
mo se g. župniku Piberniku za lep obred in pogrebni 
službi Komunalnega podjetja Kamnik za profesionalno 
opravljeno delo.

Vsi njeni

ZAHVALA

Prazen dom je in dvorišče, 
naše oko zaman te išče  
ni več tvojega smehljaja, 
le delo tvojih rok ostaja.
Bilo je prelepo, 
skalilo srečo je slovo.

V 78. letu se je od nas poslovil naš dragi mož, ati, dedek, 
brat, stric, svak in tast 

Slavko Kadunc
iz Soteske

Ob boleči izgubi se zahvaljujemo vsem sorodnikom, pri-
jateljem, sosedom in znancem za izrečena sožalja, tola-
žilne besede, darovano cvetje in sveče. Iskrena zahvala 
tudi gospodu župniku Janezu Mikliču za lepo opravljen 
obred, pevcem kvarteta Grm, trobentaču, gasilcem PGD 
Zg. Tuhinj in g. Hermanu za poslovilne besede.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti 
in ga ohranili v lepem spominu.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

Srce je omagalo, dih je zastal.
Spomin nanj bo ostal.

V 86. letu starosti nas je zapustil 
naš dragi oče, tast, dedek,  
pradedek in brat

Leopold Zore
1932–2018

Ob boleči izgubi se iz srca zahvaljujemo vsem sorodni-
kom, prijateljem, sosedom in znancem, da ste bili del 
njegovega življenja. Posebna zahvala dr. Ahlinu in dru-
gemu zdravstvenemu osebju, ki ste mu lajšali zadnje dni 
življenja, pevcem za lepe pesmi slovesa, harmonikarju 
in vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti. 

Žalujoči vsi njegovi

www.pogrebnik.si

DEŽURNE SLUŽBE:
JAVNI VODOVODNI SISTEM: 041 616 087
JAVNA RAZSVETLJAVA: 031 407 047
ODPADNE VODE: 041 326 256
POGREBNA SLUŽBA: 041 634 948
VZDRŽEVANJE OBČINSKIH CEST: 031 625 524

KPK

24 UR NA DAN

Merilo naše uspešnosti je  
zadovoljstvo naših uporabnikov.

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK D.D., CANKARJEVA CESTA 11, KAMNIK

ZAHVALA

V 88. letu se je poslovila

Marija  
Pančur

  p. d. Kvedrova Micka  
s Hriba pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, znancem, sodelavcem in bivšim sodelavcem za 
izrečena sožalja, darovane svete maše in sveče. Hvala tudi 
g. župniku, pevcem kvarteta Grm, trobentaču, Komunal-
nemu podjetju Kamnik in Zavodu Pristan za vso podpo-
ro, skrb in nego. Iskrena hvala vsem in vsakemu posebej.

Vsi njeni 

Četrtek, 5. julija, od 18. do 19. ure, rozarij
Nega vrtnic poleti

Preden pritisne poletna vročina in suša, morajo vrtnice dobiti poseb-
no nego. Katero in koliko boste zvedeli na predstavitvi v rozariju. Pre-
davanje je brezplačno. Plača se vstopnina v park. Obvezna prijava na 
prireditve@arboretum.si.

Sobota, 7. julija, od 10. do 12. ure, otroško igrišče
Lutkovna delavnica

Kako naredimo lutke, ki so enostavne za izdelavo in privlačne za otro-
ke, vam bo pokazala igralka animatorka Sonja Kononenko. Izdelali 
boste prapraribo, praprapolža ali pravljičnega junaka po svoji izbiri. 
Plača se vstopnina v park. Delavnica je brezplačna. Obvezna prijava 
na prireditve@arboretum.si.

Sobota, 7. julija, od 18. do 20. ure, Spodnji angleški 
park 
Mantra Gajatri, delavnica

Hvalnica soncu, Mantra Gajatri, je univerzalna molitev iz najstarejših 
svetih spisov človeštva – Ved. Namenjena je vsemu človeštvu. Mantro 
Gajatri bomo ponavljali in peli za mir v telesu, umu in duši na ravni 
posameznika, naroda in sveta. Vodenje delavnice je brezplačno. Plača 
se vstopnina v park. Delavnica se bo izvajala ob vsakem vremenu.

Petek, 13. julija, od 18. do 19. ure, Spodnji angleški park
Petje zvoka OM – OM Chanting

Na srečanju boste spoznali in tudi sami preizkusili skupinsko zdravilno 
tehniko petja zvoka OM – OM Chanting. Delavnica je brezplačna. Plača 
se vstopnina v park. Delavnica se bo izvajala ob vsakem vremenu.

TERME SNOVIK 

Nedelja, 24. junija, ob 11. uri, Terme Snovik 
Bosonogi podvig

Pohod po 3,2 kilometra dolgi bosonogi poti

VELIKA PLANINA

Sobota, 23. junija, 7. julija in 14. julija, od 10.30 do 
13.30, Gradišče
Sobotni vodeni ogled z lokalnim vodičem

 

TRIATLON KLUB TRISPORT KAMNIK

Nedelja, 24. junija, ob 13. uri, kamniški bazen in Dom 
starejših občanov
Ambrož triatlon Kamnik 2018

Na tradicionalnem kamniškem triatlonu se bodo pomerili tako ciciba-
ni in mladinci kot člani in veterani – vsi na njim prilagojenih razdaljah. 

KULTURNO DRUŠTVO PRIDEN MOŽIC IN MARKO KUMER

Nedelja, 8. julija, ob 16. uri, Industrijsko gledališče 
Katzenberg
Pot smodnika in tovarištva

Vodeni avtobusni ogled po kamniški industrijski dediščini z začetkom 
pred Medobčinskim muzejem na Zapricah in zaključkom v Industrij-
skem gledališču Katzenberg, obvezne prijave na: pst.kamnik@gmail.
com ali telefon 031 592 125 (Marko Kumer)

ZDRAVILNI GAJ TUNJICE

Sobota, 23. junija, ob 10. uri, Zdravilni gaj Tunjice
Vodenje po zdravilnem gaju Tunjice

PLANINSKO DRUŠTVO KAMNIK 

Sobota, 23. junija, od 9. do 11. ure, Planinski dom v 
Kamniški Bistrici
Krožna pot po Kamniški Bistrici z ogledom zanimivosti

TURISTIČNO DRUŠTVO GORA SV. MIKLAVŽ

Nedelja, 25. junija, ob 19. uri, Gora sv. Miklavž v 
Tuhinjski dolini
Sveta maša za domovino, po maši kulturni program in 
družabno srečanje

Petek, 6. julija, in sobota, 7. julija, ob 20. uri, ter 
nedelja, 8. julija, ob 18. uri, letno gledališče 
Peskokop Gradišče
KUD Ivan Cankar Šmartno v Tuhinju: Pridi gola na večerjo

Veseloigra v priredbi Antona Žumbarja

Mojca Borštnar

Kamnik – Športno društvo 
SAPPA je letos že deveto 
leto organiziralo izobraže-
valno-terapevtski projekt Ja-
dranje za jutri, v katerega se 
vključuje tudi OŠ 27. julij iz 
Kamnika. Jadranje za jutri 
je štiridnevni projekt, ki 
združuje otroke na jadrnici 
z namenom povečati komu-
nikacijo in pripadnost sku-
pini. Mladostniki naj bi se 
naučili znebiti predsodkov 
in postati strpnejši pri sobi-
vanju drug z drugim na pro-
storsko omejenem obmo-
čju. Seveda je ključni namen 
projekta, da mladostniki za 
trenutek pozabijo na svoj 
vsakdan, doživijo nekaj ne-
pozabnega ter z vrstniki 
sklepajo nova prijateljstva.
Pot smo začeli v marini Ve-
ruda pri Pulju in v nasled-
njih štirih dneh objadrali 

Unije, Susak, Lošinj in Cres. 
Jutra in dopoldanski čas 
smo namenili učnim uram, 
plavanju v morju, čolnarje-
nju in supanju. V popoldan-
skih urah smo jadrali, večer-
ne ure pa smo preživljali 
zasidrani v marini, se spre-
hajali ob obalah, se družili 
in sklepali prijateljstva. Zad-
nji dan smo vsi udeleženci, 
ki smo prvič izkusili čar ja-
dranja, prejeli potrdilo o 
opravljeni jadralski izkušnji. 
Zahvaljujemo se vsem spon-
zorjem in donatorjem, ki so 
nam omogočili jadranje na 
prostranem morju in nas 
obogatili z novo in nepozab-
no izkušnjo. Prav posebej se 
zahvaljujemo Zdravku in 
Igorju, našima skiperjema, 
ki sta poskrbela, da smo se 
na jadrnici varno počutili. V 
teh zadnjih šolskih dneh se 
v šolske klopi vračamo boga-
tejši in srečnejši.

Doživetja na 
prostranem morju

ZAHVALA

Ni besed več tvojih,  
ni več stiska tvojih rok,  
ostal le nate nam spomin je,  
ki kaže nam življenja pot.

Ob boleči izgubi naše drage mame

Angele Vrhovnik
iz Tunjic 30

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, 
prijateljem, znancem za izrečena sožalja, darovano cvet-
je, sveče in svete maše. Posebne zahvale osebju Doma 
počitka Mengeš za pozornost in skrb v maminih zadnjih 
dneh, Komunalnemu podjetju Kamnik, pevcem Kvar-
teta GRM, župniku Ediju S. za lepo opravljen pogrebni 
obred, gospodu Valentinu Z. za govor in gasilcem.

Žalujoči vsi njeni
Junij 2018

Kamnik – V Plavalnem klubu Kamnik, ki je s 85-letno tradici-
jo med najstarejšimi plavalnimi klubi v Sloveniji, v soboto, 
30. junija, organizirajo že 17. mednarodni plavalni miting 
Veronika 2018, eno največjih plavalnih tekmovanj v Sloveni-
ji. Lani so se ga udeležili 303 plavalci iz 23 klubov in štirih 
držav. Dopoldanski del tekmovanja z začetkom ob 9. uri bo 
namenjen mlajšim selekcijam, od 15. ure dalje pa se bodo 
za najvišja mesta med seboj pomerila znana plavalska ime-
na. Letos bodo poskrbeli tudi za atraktivno tekmovanje me-
šanih štafet v mešanem slogu. J. P. 

Sedemnajsti plavalni miting Veronika
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Bojana Klemenc

Motnik – Uvod v letošnje 
glavno festivalsko dogaja-
nje, ki se je odvijalo 8. in 9. 
junija, se je zgodilo že teden 
prej, ko je priljubljena pra-
vljičarka Irena Cerar pope-
ljala številne družine po pra-
vljični poti na Menino plani-
no in jim skupaj z dr. Uršo 
Vilhar razkazala skrivnostne 
meninske gozdove, kjer so 
včasih živele vile. Organiza-
torji dogodka s pravljičnim 
številom so že od samega 
začetka Knjižnica Franceta 
Balantiča Kamnik, Kulturno 
društvo Motnik in Turistič-
no društvo Motnik, letos pa 
se jim je z zanimivim kon-
ceptom pridružil še Gozdar-
ski inštitut Slovenije. Znova 
so zasnovali pestro dogaja-
nje za obiskovalce vseh sta-
rosti, seveda posvečeno pra-
vljicam domačina Gašperja 
Križnika, tokrat pa so name-
nili pozornost še ljudskim 
pravljicam, povezanim z 
gozdom.

Pravljice za mlade in 
stare
Letošnji program je zajemal 
vrsto dogodkov za otroke in 
odrasle. Festival se je začel s 
petkovim pripovedovalskim 
večerom z uveljavljenimi 
pripovedovalci. Nastopili so 
Anja Štefan, Vroča župa, 
Katja Preša, Katarina Nahti-
gal in letošnji pokrovitelj fe-
stivala Boštjan Gorenc - Pi-
žama, dogodku pa so pri-
sostvovali tudi kamniški po-
džupan Matej Slapar, župan 
Občine Vransko Franc 
Sušnik, sodelavka Gozdar-
skega instituta Slovenije dr. 
Urša Vilhar, direktorica 
Knjižnice Franceta Balanti-

ča Kamnik mag. Breda 
Podbrežnik Vukmir, pred-
sednik Krajevne skupnosti 
Motnik Marjan Semprimo-
žnik in predsednik Kultur-
nega društva Motnik Rafko 
Goltnik. Obiskovalci so si v 
parku Pod lipami ogledali 
razstavo ilustracij Sama Jen-
čiča Priročnik za učenje in 
igro v gozdu in se posladkali 
z dobrotami Okusi Kamni-
ka, večer pa se je lepo zak-
ljučil z glasbo Brencl bande.
V soboto se je pestro dogaja-
nje preselilo v Park pod lipa-
mi in okolico. Štiriperesna 
motniška deteljica Me4 – 
Špela Regulj, Nina Sempri-
možnik, Vera Piskar in Pe-
tra Zupančič – je pripravila 
igre in gozdno pravljično 
pot, na kateri so številne 
družine spoznavale drevesa, 
biotsko raznovrstnost, rastli-
ne in živali, kakor so jih 
predstavili gozdar, lovec in 

zeliščarka ter pripovedovalci 
z gozdnimi pravljicami. Sle-
dila je podelitev likovnih na-
grad in šegave gozdne pra-
vljice s Cirilom Horjakom, 
Katjo Puntar, Ljubo Lajmiš 
in Katarino Juvančič. Na ve-
čeru lovskih pravljic so po-
leg lovcev pripovedovali 
gozdne in živalske pravljice 
tudi Motničan Jože Keršič in 
Breda Podbrežnik Vukmir. 
Prireditev se je zaključila z 
ognjeno predstavo skupine 
Čupakabra.

Zakaj gozdne pravljice
Letošnja festivalska novost 
je torej gozd, ki so ga organi-
zatorji predstavili kot zdravo 
in učno okolje, zato je zelo 
primeren za družine in vse 
ljubitelje gozda ter pravljic. 
Povezali so se z Gozdarskim 
inštitutom Slovenije, ki prek 
projekta Lifegenmon opo-

zarja na pomen ohranjanja 
biotske pestrosti v naših 
gozdovih in na podnebne 
spremembe, ki ogrožajo nji-
hovo stabilnost. »Pogosto 
gredo pravljični junaki v 
svet s posebno nalogo prav 
skozi gozd. Gozd je poln 
temnih kotičkov, kjer bivajo 
čarovniki, vile, škrati, in 
hkrati tudi skrivališče za 
preganjane junake. Včasih 
je bil to prostor posvetitve-
nih obredov ali čaščenja 
prednikov. Tudi drevesa 
imajo simbolne pomene in 
pomembno vlogo v pravlji-
cah. Težko si je zamisliti tra-
dicionalno ljudsko pravljico 
brez gozda, zato tudi mi 
upamo, da smo s pestrim 
dogajanjem v Motniku pri-
spevali k temu, da se bomo 
večkrat ozrli naokoli in ga 
cenili,« je še en uspešen 
pravljični festival sklenila 
Breda Podbrežnik Vukmir.

Pravljični Križnik  
z gozdnimi zgodbami
V Motniku so že sedmič zaživele pravljice na Križnikovem pravljičnem festivalu in festivalu gozdnih 
pravljic.

Otroci so z zanimanjem prisluhnili pravljicam in se udeležili številnih drugih dogodkov. 

Bojana Klemenc

Kamnik – Tradicionalni do-
godek, ki ga pripravljajo Ro-
man Kokole, Nives Matjan 
in Karla Urh, je na sončno 
soboto v Kamnik privabil 21 
rezbarskih mojstrov iz celot-
ne Slovenije. Z dleti so rez-
barji začeli ustvarjati v zgo-
dnjih jutranjih urah in pod 
stojnicami vztrajali vse do 
popoldneva.
Rezbarstvo je ena od roko-
delskih umetnosti, ki ima v 
Kamniku dolgoletno tradici-
jo. Njeni začetki segajo v čas 
ustvarjanja kamniškega 
umetnika Maksa Berganta, 
prvo rezbarsko srečanje, ki 
se je z namenom počastitve 
spomina stoletnice rojstva 
Maksa Berganta zgodilo leta 
2012 na Šutni, pa je rodilo 
idejo, da bi druženje v Ka-
mniku postalo tradicional-
no. Šest let kasneje ljubezen 
do klesanja v les še vedno 
povezuje številne ljubi-
teljske mojstre obdelave 
lesa. Vsakemu izmed razsta-
vljavcev so glavni pobudniki 
srečanja podelili priznanje 
za njihov trud in sodelova-

nje na Srečanju rezbarjev 
Slovenije, kamniški podžu-
pan Matej Slapar pa je v 
pozdravnem nagovoru nav-
zočim med drugim omenil 
tudi, da slovensko ljudsko 
rokodelstvo predstavlja dedi-
ščino naše kulturne prete-
klosti, ki jo moramo ohrani-
ti prihodnjim rodovom. Le-
tos so svoje rezbarije na 
ogled postavili Anica 
Gašpirc, Alojz Gašpirc, Jože 
Močnik, Andrej Gašperlin, 
Peter Guček, Olga Šmid, 
Alojz Šmid, Marjan Vodnik, 
Brane Mežnar, Peter Oster-
veršnik, Ivan Marksl, Mar-
jan Marksl, Janko Pucihar, 
Anton Pestotnik, Miha Mi-
helčič, Martin Krajnc, An-
ton Kolednik, Slavko Ferčič, 
Srečko Ornik, Anica Ahčin 
in Roman Kokole.
Prijetno dopoldne so rezbar-
jem kot vedno popestrili 
pevci Mešanega pevskega 
zbora Društva upokojencev 
Kamnik, tradicionalna de-
lavnica pa je tudi letos prite-
gnila številne poglede mi-
moidočih obiskovalcev, ki so 
s pohvalami nagradili spret-
ne roke rezbarjev.

Rezbarji ponovno 
vihteli dleta
V soboto, 9. junija, je na Šutni potekalo že  
sedmo Srečanje rezbarjev Slovenije.

Rezbarka Anica Ahčin vedno pomaga vsakemu, ki se želi 
poskusiti v ustvarjanju z dleti. / Foto: Bojana Klemenc

Zgornje Stranje – Martin Pavlenič iz Zgornjih Stranj ima na 
svoja stara leta, te dni jih bo dopolnil 85, veliko veselje z 
vrtom. Na njem rastejo vrtnice, maline, fige, limone in mno-
go drugega, predvsem pa te dni razveseljujejo viseči kaktu-
si, ki so bujno zacveteli. Prinesel jih je s Trstenika, kjer je 
živel prejšnja leta, razmnožuje pa jih kar sam. Letos jih je 
presadil in pognojil s konjskim gnojem, kar so mu kaktusi 
očitno zadovoljni vrnili z bujnimi cvetovi. J. P.

Ponosen na svoje cvetoče kaktuse

Martin Pavlenič s svojimi visečimi kaktusi, ki naj bi cveteli 
še nekaj tednov / Foto: Jasna Paladin
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Alenka Brun

Velika planina – Letošnji 
moto projekta Miss Sloveni-
je 2018 je Podpiramo slo-
vensko, kar je finalistke pri-
peljalo tudi na najvišjo viso-
kogorsko pašno planino na 
Slovenskem, kjer se v pole-
tni sezoni pase okoli 380 
glav živine. Dekleta so na 
Veliki planini tri dni spoz-
navale pastirsko življenje. 
Tako so se preizkusile v pri-
delavi sira trniča, kuhanju 
domačih jedi, čiščenju paš-
nikov, molzenju živine in 
drugih pastirskih opravilih, 
ki zaznamujejo pastirjev 
vsakdan na planini.

Spoznavale so življenje pastirjev

Finalistke in aktualna mis Slovenije Maja Zupan v družbi direktorja Velike planine Leona 
Kedra in pastirjev / Foto: Gregor Eržen


